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ACTA PLE NÚM. 1/16 

 
SESSIÓ CELEBRADA PER L’AJUNTAMENT EL DIA 28 DE GENER 2016 
 

 
 
CARÀCTER DE LA SESSIÓ: ORDINÀRIA 
CONVOCATÒRIA: 1ª 
DATA: 28 DE GENER DE 2016 
 
A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les dinou hores del dia 28 de 
gener de dos mil setze, es reuneixen a la sala de sessions d’aquest 
Ajuntament, prèvia convocatòria realitzada a l’efecte en els termes legalment 
establerts, els membres integrants de l’Ajuntament Ple que a continuació es 
relacionen, en sessió ordinària i primera convocatòria, sota la Presidència del 
senyor Alcalde, i assistits per mi, la Secretària General. 
 
 

ASSISTENTS 
 
 
Alcalde Sr. Antonio Balmón Arévalo  
 
 
Primer Tinent d’Alcalde Sr. Antonio Martínez Flor 
 
Tinents/es d’Alcalde Sra. Emilia Briones Matamales 
 Sr. Manuel Ceballos Morillo 
 Sra. Rocio García Pérez 
 Sr. Sergio Fernández Mesa 
 Sra. Montserrat Pérez Lancho 
 
Regidors/es Sra. Raquel Albiol i Gilabert 
 Sr. Vidal Aragonés Chicharro 
 Sr. Angel Camacho Hervás 
 Sr. Manuel Jesus Casado Ruiz 
 Sra. Maria de las Mercedes Fernández García 
 Sr. Arnau Funes Romero 
 Sr. Sergio Gómez Márquez 
 Sra. Maria Carmen López Álvarez 
 Sra. Anna Clara Martínez Fernández 
 Sr. Daniel Martínez Rodríguez 
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 Sra. Aurora Mendo Sánchez 
 Sr. José Manuel Parrado Cascajosa 
 Sra. Maria Josefa Ruiz Tienda 
 Sr. Francesc Sánchez i Garcia 
 Sr. Daniel Serrano Coronado 
 Sr. Enrique Vanacloy Valiente 
 
 
Secretària General Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
Interventor Sr. Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 

NO ASSISTENTS 
 
Excusen Sr. Jorge García Mulet 
 Sr. Jose David García Muñoz 
 
 
Per l’Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a despatxar els 
assumptes que figuren a l’ordre del dia i que són els següents: 
 
 

I 
 

PART RESOLUTIVA 
 
 
Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde per comentar que han justificat 
la seva absència els senyors Jorge García Mulet i Jose David García Muñoz, 
aquest últim per motiu de la desaparició del seu pare. Per aquest motiu es fa 
constar en acta el condol per part de tots els membres d’aquest Consistori. 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
PUNT PRIMER.- APROVACIÓ DE L’ACTA NÚM. 13/15, CORRESPONENT A LA 
SESSIÓ ORDINÀRIA DEL DIA 26 DE NOVEMBRE DE 2015. 

Aprovació Acta Ple 13/15 

L’esborrany de l’acta ha estat lliurat a tots els regidors i regidores junt amb la 
convocatòria d’aquesta sessió. 
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Proposta d’esmenes presentada pel senyor Angel Camacho Hervás (CEC-
CPC) 
 
En la pàgina 51, segon paràgraf, on diu: 
 
"delimitar l'obertura a nous supermercats" 
 
Ha de dir: 
 
"de limitar l'obertura de nous supermercats" 
 
 
En la pàgina 57, segon paràgraf, on diu: 
 
"Xarxa per la Seguretat Energètica" 
 
Ha de dir: 
 
"Xarxa per la Sobirania Energètica" 
 
 
En la pàgina 136, primer paràgraf, on diu: 
 
"aliança amb la pobresa energètica" 
 
Ha de dir: 
 
"Aliança contra la Pobresa Energètica" 
 
 
VOTACIÓ 

 
Sotmesa l’acta a votació és aprovada, amb les esmenes proposades, per 
majoria absoluta dels assistents. 
 

Vots a favor: 
 

Grup Municipal del PP, senyors Daniel Serrano Coronado i Manuel Casado 

Ruiz. 
 

Grup Municipal d’ICV-EUiA-EP-E, senyors Arnau Funes Romero i Sergio 

Gómez Márquez. 
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Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Raquel Albiol i Gilabert i Francesc 

Sánchez i García. 
 

Grup Municipal de CEC-CPC, senyors/es Vidal Aragonés Chicharro, Angel 

Camacho Hervás i Maria Josefa Ruiz Tienda. 
 

Grup Municipal del PSC-CP, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Emilia 

Briones Matamales, Manuel Ceballos Morillo, Maria de las Mercedes 
Fernández García, Sergio Fernández Mesa, Rocio García Pérez, Antonio 
Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, José Manuel Parrado Cascajosa, 
Montserrat Pérez Lancho i Enrique Vanacloy Valiente. 
 

Vots en contra: 

 

Grup Municipal de C’s, senyor/a Anna Clara Martínez Fernández i Daniel 

Martínez Rodríguez. 
 
 
 
PUNT SEGON.- APROVACIÓ DE L’ACTA NÚM. 14/15, CORRESPONENT A LA 
SESSIÓ ORDINÀRIA DEL DIA 17 DE DESEMBRE DE 2015. 

Aprovació Acta Ple 14/15 

L’esborrany de l’acta ha estat lliurat a tots els regidors i regidores junt amb la 
convocatòria d’aquesta sessió. 
 
Proposta d’esmenes presentada pel senyor Angel Camacho Hervás (CEC-
CPC) 
 
En la pàgina 68, sisè paràgraf, on diu: 
 
"la T-Trimestral o la T-Jove" 
 
Ha de dir: 
 
"la T-Mes i la T-Jove" 
 
En la pàgina 92, segon paràgraf, on diu: 
 
"reguli" 
 
Ha de dir: 
 
"reuneixi" 
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VOTACIÓ 

 
Sotmesa l’acta a votació és aprovada, amb les esmenes proposades, per 
majoria absoluta dels assistents. 
 

Vots a favor: 
 

Grup Municipal del PP, senyors Daniel Serrano Coronado i Manuel Casado 

Ruiz. 
 

Grup Municipal d’ICV-EUiA-EP-E, senyors Arnau Funes Romero i Sergio 

Gómez Márquez. 
 

Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Raquel Albiol i Gilabert i Francesc 

Sánchez i García. 
 

Grup Municipal de CEC-CPC, senyors/es Vidal Aragonés Chicharro, Angel 

Camacho Hervás i Maria Josefa Ruiz Tienda. 
 

Grup Municipal del PSC-CP, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Emilia 

Briones Matamales, Manuel Ceballos Morillo, Maria de las Mercedes 
Fernández García, Sergio Fernández Mesa, Rocio García Pérez, Antonio 
Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, José Manuel Parrado Cascajosa, 
Montserrat Pérez Lancho i Enrique Vanacloy Valiente. 
 

Vots en contra: 

 

Grup Municipal de C’s, senyor/a Anna Clara Martínez Fernández i Daniel 

Martínez Rodríguez. 
 
 
En aquest moment s’incorpora a la sessió la Regidora del Grup Municipal de 
CEC-CPC, senyora Maria Carmen López Álvarez. 
 
 
 
PUNT TERCER.- DONAR COMPTE DELS DECRETS I RESOLUCIONS DE 
L’ALCALDIA QUE A CONTINUACIÓ ES RELACIONEN. 

Donar compte decrets 

Per la Secretària de la Corporació i a efectes del seu coneixement, es dóna 
lectura dels Decrets i Resolucions dictats per l’Alcaldia, el text literal dels quals 
és el següent: 
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- Decret núm. 5271/15 de data 14 de desembre. 
... 
 
Atès que per acord plenari de 26 de novembre de 1998, aquest Ajuntament va 
aprovar la constitució del Consell Municipal de Participació de Medi Ambient de 
Cornellà de Llobregat, com a òrgan sectorial de participació de caràcter permanent, 
amb competències de caire informatiu però no resolutiu, i com a instrument de 
participació en els assumptes municipals relacionats amb aquells àmbits d’activitat 
pública municipal que afectin o es refereixin al medi ambient. 
 
Atès que un cop celebrades el passat dia 24 de maig les Eleccions Locals convocades 
mitjançant Reial Decret 233/2015, de 30 de març i constituït el nou Ajuntament 
derivat del seu resultat el passat dia 13 de juny, resulta necessari procedir a la 
renovació dels membres del Ple d’aquest Consell i de la seva Comissió Permanent, en 
compliment del que disposa l'article 5 del seu Reglament Orgànic regulador. 
 
Atès que segons disposen els articles 7 i 11, respectivament, d’aquest Reglament 
Orgànic, els membres del Ple del Consell representatius dels Grups Polítics Municipals; 
de les associacions de comerciants de la ciutat; de la secció sindical a Cornellà de la 
Unió General de Treballadors; de la secció sindical a Cornellà de Comissions Obreres; 
de les associacions empresarials de la ciutat; de la Federació de Veïns de Cornellà de 
Llobregat; del Consell Escolar Municipal i de quatre persones de reconegut prestigi en 
el medi ambient, i els de la seva Comissió Permanent, que estarà representada per un 
nombre determinat de membres del plenari, seran nomenats per l'Alcalde, mitjançant 
l'oportú decret, a proposta de les esmentades Entitats i Institucions. 
 
Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que legalment té conferides, i a 
la vista de les propostes efectuades pels diferents Grups Polítics municipals i per les 
Entitats ciutadanes i Institucions afectades, 
 

HA RESOLT 
 
Primer.- Designar als membres que, junt amb aquesta Alcaldia com a president nat 
del Consell Municipal de Participació de Medi Ambient de Cornellà de Llobregat, 
integraran el Ple d’aquest, d’acord amb el detall següent: 
 
 

1. VICEPRESIDENT 

 
Senyor Manuel Ceballos Morillo, Regidor de Territori i Sostenibilitat   
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2. VOCALS 

 
 

2.1 En representació dels Grups Polítics Municipals 

 

 En representació del Grup Municipal del Partit dels Socialistes de 
Catalunya/Candidatura de Progrés (PSC–CP) 

 
Titular: Senyor Victor Manuel Alcañiz Losa  
Suplent: Senyor Francisco Aguilar Gallardo 

 
 

 En representació del Grup Municipal del Partit Cornellà en Comú – Crida per 
Cornellà (CEC-CPC) 

 
Titular: Senyor Joaquim Sopena Lizcano 
Suplent: Senyora Maria Sánchez Barragán 

 
 

 En representació del Grup Municipal del Partit Ciutadans – Partido de la 
Ciudadania (C’s) 

 
Titular: Senyor Pere Millán Rodríguez  
Suplent: Senyor Jorge García Mulet 

 
 

 En representació del Grup Municipal del Partit Esquerra Republicana de 
Catalunya – Acord Municipal (ERC-AM) 

 
Titular: Senyor Ignasi Doñate i Sanglas 
Suplent: Senyor Raquel Albiol i Gilabert 

 
 

 En representació del Grup Municipal del Partit d’Iniciativa per Catalunya Verds 
- Esquerra Unida i Alternativa – L’Esquerra plural - Entesa (ICV-EUiA-EP-E). 

 
Titular: Senyor Ignacio Flórez Barrón 
Suplent: Senyora Anna Caminals Lecha  

 
 

 En representació del Grup Municipal del Partit Popular – Partido Popular (PP). 
 

Titular: Senyor Andrés Salinas Martín 
Suplent: Senyor Cristian Blázquez Gómez 
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2.2 En representació de les Associacions de Comerciants: 

 
Titular: Senyora Dolors Campos Rodríguez  
 Cornellà compra a casa 

 
Suplent: Senyora Gemma Gallofré Sanahuja 
 Cornellà compra a casa 

 
 

2.2 En representació de la Secció a Cornellà de la Central Sindical Unió  General de 
Treballadors: 

 
Titular: Senyor Omar Minguillón García 
Suplent: Senyora Carmen Simón Gómez 

 
 

2.3 En representació de la Secció a Cornellà de la Central Sindical Comissions 
Obreres: 

 
Titular:  Senyor Toni Mora Núñez 
Suplent:  Senyor José Manuel Jurado Villena 

 
 

2.4 En representació de les Associacions empresarials: 

 
Titular: Senyor David Mayor Haz 
 Associació professional d’empresaris d’electricitat, fontaneria, gas, 

climatització i afins del Baix Llobregat 
 
 

2.5 En representació de les Federacions de Veïns de Cornellà de Llobregat: 

 
Titular: Senyor José Antonio Alvear Brito 
Suplent: Senyor Pablo Álvarez Marmol 

 
 

2.6 En representació del Consell Escolar Municipal: 

 
Titular: Senyora Rosa Mª Martínez Valero 

 
 

2.7 En representació de persones de reconegut prestigi en medi ambient: 

 

 Senyora Carolina Otero Martínez  

 Senyor Antonio Salmerón Anoro 
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 Senyor Jordi Portet Fontserè  

 Senyora Dolors García Crespin 
 
 
Segon.- Designar als membres que, junt amb el President, formaran la Comissió 
Permanent del Consell Municipal de Participació de Medi Ambient de Cornellà de 
Llobregat. 
 
 
a. Representants dels partits polítics 
 

* Titular: Senyor Victor Manuel Alcañiz Losa (PSC-CP) 
 Suplent: Senyor Francisco Aguilar Gallardo (PSC-CP) 

 
* Titular: Senyor Joaquim Sopena Lizcano (CEC – CPC) 
 Suplent: Senyora Maria Sánchez Barragán (CEC – CPC) 
 
* Titular: Senyor Pere Millán Rodríguez (C’s) 
 Suplent: Senyor  Jorge García Mulet (C’s) 
 
* Titular: Senyor Ignasi Doñate i Sanglas (ERC- AM) 
 Suplent: Senyor Raquel Albiol i Gilabert (ERC- AM) 
 
* Titular: Senyor Ignacio Flórez Barrón (ICV-EUiA-EP-E). 
 Suplent: Senyora Anna Caminals Lecha (ICV-EUiA-EP-E). 
 
* Titular: Senyor Andrés Salinas Martín (PP) 
 Suplent: Senyor Cristian Blázquez Gómez (PP) 

 
 
b. Representants d’entitat ciutadanes 
 

 Senyor José Antonio Alvear Brito 

 Senyor Toni Mora Núñez 

 Senyor Omar Minguillón García 

 Senyora Rosa Mª Martínez Valero  
 
 
c. Persones de reconegut prestigi en l’àmbit del Medi Ambient 
 

 Carolina Otero Martínez 

 Antonio Salmerón Anoro 

 Jordi Portet Fontseré 
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Tercer.- Designar al senyor David Calabuig Aracil, Tècnic de Medi Ambient, com a 
Secretari del Consell Municipal de Participació de Medi Ambient de Cornellà de 
Llobregat, amb les funcions atribuïdes a aquest per l’article 13 del seu Reglament 
Orgànic. 
 
Aquest nomenament produirà efectes quan el senyor David Calabuig Aracil, 
actualment en situació de baixa per accident laboral, es reincorpori al servei actiu. 
Fins tant, assumirà la Secretaria d’aquest Consell, amb caràcter accidental i amb les 
mateixes funcions, la Técnica de Medi Ambient d’aquest Ajuntament, senyora Virginia 
Vallvé Cadiz, que cessarà automàticament en el càrrec quan es reincorpori al servei 
actiu el titular. 
 
Quart.- Comunicar aquests nomenaments a les persones i Institucions afectades, així 
com al Departament de Polítiques d’Espai Públic i Medi Ambient, als efectes escaients 
i difondre el seu contingut, en compliment del Principi de Transparència, mitjançant la 
seva publicació actualitzada i permanent en la Seu electrònica municipal, en 
compliment del que disposen els articles 5 i següents de la Llei 19/2013, de 9 de 
desembre, de Transparència, Accés a la Informació i Bon Govern i 8 i següents de la 
Llei 19/2014, de 29 de desembre, de Transparència, Accés a la Informació i Bon 
Govern de Catalunya. 
 
Cinquè.- Donar compte al Ple de l'Ajuntament d'aquesta resolució en la propera 
sessió ordinària que es convoqui, en compliment del que es preveu a l’article 22 del 
ROM, en concordança amb l'article 38 del Reglament d'Organització, Funcionament i 
Règim Jurídic de les Entitats Locals. 

... 
 
- Decret núm. 5348/15 de data 18 de desembre. 
... 
 
Mitjançant Decret de l’Alcaldia núm. 2933/2015, de 2 de juliol, es va procedir a 
determinar la composició de la Comissió d’Avaluació, Tria i Eliminació de la 
documentació d’aquest Ajuntament, determinant que aquesta estaria constituïda, 
sota la Presidència del Regidor responsable de l’Arxiu Municipal i la Vicepresidència 
de la Secretària General de l’Ajuntament, per tres vocals, un d’ells Cap d’Àrea o 
Departament de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, vocalia que va recaure en la 
Cap del Departament de Secretaria General, senyora Ana Gayoso Díaz. 
 
Atès que en aquests moment resulta necessari modificar aquesta designació com a 
conseqüència de noves necessitats organitzatives derivades de la decisió adoptada 
mitjançant Decret núm. 4966/2015, de 19 de novembre, d’adscriure a aquesta 
funcionària al lloc de treball de Cap Administratiu de Polítiques d’Ocupació.  
 
Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les competències que li confereix l’article 20.3 
del Reglament Regulador de l’Arxiu Municipal a que abans s’ha fet referència, 
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HA RESOLT 

 
Primer.- Establir que amb efectes del dia d’avui la senyora Ana Gayoso Díaz sigui 
substituïda en la seva qualitat de vocal de la Comissió d’Avaluació, Tria i Eliminació de 
la documentació d’aquest Ajuntament per la senyora Mª Teresa Mateo López, que es 
la funcionària que te assumides en aquests moments la funció de Cap de Secretaria 
en règim de Comissió de Serveis. 
 
Segon.- Comunicar aquest Decret a les persones afectades pel seu coneixement i 
efectes i difondre el seu contingut, en compliment del Principi de Transparència, 
mitjançant la seva publicació actualitzada i permanent en la Seu electrònica 
municipal, en compliment del que disposen els articles 5 i següents de la Llei 19/2013, 
de 9 de desembre, de Transparència, Accés a la Informació i Bon Govern i 8 i següents 
de la Llei 19/2014, de 29 de desembre, de Transparència, Accés a la Informació i Bon 
Govern de Catalunya. 
 
Tercer.- Donar compte d’aquest Decret al Ple de l’Ajuntament en la sessió 
extraordinària que es convoqui, en compliment del que preveu l'article 22 del ROM, 
en concordança amb l’article 38 del Reglament d'Organització, Funcionament i Règim 
Jurídic de les Entitats Locals. 

... 
 
- Decret núm. 5438/15 de data 23 de desembre. 
... 
 
Vist el Decret d’Alcaldia núm. 3206/15, de 28 de juliol, posteriorment modificat per 
Decret d’Alcaldia núm. 4318/15 de 9 d’octubre, en virtut del qual es designaven als 
membres de Consell Comunitari de Serveis Socials de Cornellà de Llobregat. 
 
Atès que ONCE Delegació de Catalunya també ha designat els seus representants en 
el Consell Comunitari de Serveis Socials, lo que posa de manifest la necessitat 
d’elevar a 16 el número d’entitats ciutadanes que poden estar representades en 
aquest òrgan. 
 
Atès el que disposa l’article 105.2 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de Règim 
Jurídic de les Administracions Públiques i del Procediment Comú. 
 
Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que legalment té conferides 
 

HE RESOLT 
 
Primer.- Incorporar en el Consell Comunitari de Serveis Socials a ONCE Delegació de 
Catalunya, elevant, en conseqüència, el número d’entitats representades a 16, i 
designant com a vocals del Ple d’aquest Consell Comunitari, en representació 
d’aquesta entitat, a la següent persona: 
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 ONCE Delegació de Catalunya 
 

Sra. Dolors Luna Santana 
 
Segon.- Comunicar aquesta resolució a la persona i Institució afectada, així com al 
Departament d’Acció Social, Salut Pública i Benestar, als efectes escaients i difondre 
el seu contingut, en compliment del Principi de Transparència, mitjançant la seva 
publicació actualitzada i permanent en la Seu electrònica municipal, en compliment 
del que disposen els articles 5 i següents de la Llei 19/2013, de 9 de desembre, de 
Transparència, Accés a la Informació i Bon Govern i 8 i següents de la Llei 19/2014, de 
29 de desembre, de Transparència, Accés a la Informació i Bon Govern de Catalunya. 
 
Tercer.- Donar compte al Ple de l'Ajuntament d'aquesta resolució, en la primera 
sessió extraordinària que es convoqui, en compliment del que preveu l'article 22 del 
ROM, en concordança amb l’article 38, del Reglament d'Organització, Funcionament i 
Règim Jurídic de les Entitats Locals. 

... 
 
- Decret núm. 5467/15 de data 24 de desembre. 
... 
 
Mitjançant Decret d’Alcaldia núm. 3172/15, de 24 de juliol, posteriorment modificat 
per Decret d’Alcaldia núm. 4304/15 de 8 d’octubre, es va procedir a designar als 
membres que havien d’integrar el Ple del Consell Assessor de la Gent Gran de Cornellà 
de Llobregat, òrgan sectorial de participació de caràcter permanent i instrument de 
participació ciutadana en aquelles qüestions referides a la problemàtica social de la 
gent gran de la ciutat 
 
Atès que mitjançant escrit de data 10 de desembre passat, la portaveu del Grup 
Polític Municipal del Partit dels Socialistes de Catalunya/Progrés Municipal, proposa 
modificar al vocal suplent que representa a aquest grup en aquest òrgan. 
 
Per tot això aquesta Alcaldia, en exercici de les atribucions que té conferides per 
l’article 7 del Reglament Orgànic regulador d’aquest Consell de participació i a la vista 
de la proposta efectuada pel Grup Polític Municipal del Partit dels Socialistes de 
Catalunya/Progrés Municipal, 
 

HA RESOLT 
 
Primer.- Deixar sense efecte el nomenament efectuat a favor del senyor José Cordero 
Carretero com a vocal suplent, en representació del Grup Polític Municipal del Partit 
dels Socialistes de Catalunya/Progrés Municipal, en el Ple del Consell Assessor de la 
Gent Gran de Cornellà de Llobregat, i nomenar en el seu lloc al senyor Miguel 
Martínez Arias. 
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Segon.- Comunicar aquests nomenaments a les persones afectades, a la portaveu del 
Grup Polític Municipal del Partit dels Socialistes de Catalunya/Progrés Municipal, així 
com al Secretari del Consell i al Departament de Política Social, als efectes escaients, i 
difondre el seu contingut, en compliment del Principi de Transparència, mitjançant la 
seva publicació actualitzada i permanent en la Seu electrònica municipal, en 
compliment del que disposen els articles 5 i següents de la Llei 19/2013, de 9 de 
desembre, de Transparència, Accés a la Informació i Bon Govern i 8 i següents de la 
Llei 19/2014, de 29 de desembre, de Transparència, Accés a la Informació i Bon 
Govern de Catalunya. 
 
Tercer.- Donar compte al Ple de l'Ajuntament d'aquesta resolució, en la propera 
sessió que es convoqui en compliment del que preveu l'article 22 del ROM, en 
concordança amb l’article 38, del Reglament d'Organització, Funcionament i Règim 
Jurídic de les Entitats Locals. 

... 
 
- Decret núm. 5469/15 de data 24 de desembre. 
... 
 
Mitjançant Decret d’Alcaldia núm. 3271/15, de 31 de juliol, es va procedir a designar 
als membres que havien d’integrar el Ple del Consell Municipal de Salut de Cornellà de 
Llobregat, òrgan sectorial de participació de caràcter permanent i instrument de 
participació ciutadana en aquest sector d’activitat municipal. 
 
Atès que mitjançant escrit de data 10 de desembre passat, la portaveu del Grup 
Polític Municipal del Partit dels Socialistes de Catalunya/Progrés Municipal, proposa 
modificar al vocal suplent que representa a aquest grup en aquest òrgan. 
 
Per tot això aquesta Alcaldia, en exercici de les atribucions que té conferides per 
l’article 6 del Reglament Orgànic regulador d’aquest Consell i a la vista de la proposta 
efectuada pel Grup Polític Municipal del Partit dels Socialistes de Catalunya/Progrés 
Municipal, 
 

HA RESOLT 
 
Primer.- Deixar sense efecte el nomenament efectuat a favor de la senyora Aurora 
Rosa Trinidad com a vocal suplent, en representació del Grup Polític Municipal del 
Partit dels Socialistes de Catalunya/Progrés Municipal, en el Ple del Consell Municipal 
de Salut de Cornellà de Llobregat, i nomenar en el seu lloc a la senyora Maria Dolores 
Crisostomo Moreno. 
 
Segon.- Comunicar aquests nomenaments a les persones afectades, a la portaveu del 
Grup Polític Municipal del Partit dels Socialistes de Catalunya/Progrés Municipal, així 
com a la Secretaria del Consell i al Departament de Salut Pública, als efectes 
escaients, i difondre el seu contingut, en compliment del Principi de Transparència, 
mitjançant la seva publicació actualitzada i permanent en la Seu electrònica 



 14 

municipal, en compliment del que disposen els articles 5 i següents de la Llei 19/2013, 
de 9 de desembre, de Transparència, Accés a la Informació i Bon Govern i 8 i següents 
de la Llei 19/2014, de 29 de desembre, de Transparència, Accés a la Informació i Bon 
Govern de Catalunya. 
 
Tercer.- Donar compte al Ple de l'Ajuntament d'aquesta resolució, en la propera 
sessió que es convoqui en compliment del que preveu l'article 22 del ROM, en 
concordança amb l’article 38, del Reglament d'Organització, Funcionament i Règim 
Jurídic de les Entitats Locals. 

... 
 
- Decret núm. 5470/15 de data 24 de desembre. 
... 
 
Vist el Decret d’Alcaldia núm. 3112/15, de 17 de juliol, en virtut del qual es 
designaven als membres integrants de la Comissió de Protecció Civil de Cornellà de 
Llobregat. 
 
Atès que mitjançant correu electrònic de data 3 de desembre passat, des de la 
Direcció General de Protecció Civil de la Generalitat de Catalunya se’ns comunica que, 
com a conseqüència de la jubilació del senyor Sr. Jaume Guamis Tohà, Cap del Servei 
Territorial de Protecció Civil Barcelona, que és actualment el seu representant en 
aquesta Comissió, resulta necessari procedir a la seva substitució, i proposen que la 
seva representació en aquesta recaigui en el successiu en la Sra. Imma Solé Colomé, 
Cap del Servei Territorial de Protecció Civil a Barcelona.  

 
Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les competències que li confereix l’article 3 del 
Reglament regulador d’aquesta Comissió, 
 

HE RESOLT 
 
Primer.- Deixar sense efecte el nomenament efectuat mitjançant Decret de l’Alcaldia 
núm. 3112/2015, de 17 de juliol, a favor del Sr. Jaume Guamis Tohà, com a 
representant de la Direcció General de Protecció Civil de la Generalitat de Catalunya 
en aquesta Comissió i designar en el seu lloc a la Sra. Imma Solé Colomé, Cap del 
Servei Territorial de Protecció Civil a Barcelona. 
 
Segon.- Comunicar aquest Decret al President, Vicepresident i Secretaria de la 
Comissió Municipal de Protecció Civil, així com a les persones anomenades als efectes 
escaients i difondre el seu contingut, en compliment del Principi de Transparència, 
mitjançant la seva publicació actualitzada i permanent en la Seu electrònica 
municipal, en compliment del que disposen els articles 5 i següents de la Llei 19/2013, 
de 9 de desembre, de Transparència, Accés a la Informació i Bon Govern i 8 i següents 
de la Llei 19/2014, de 29 de desembre, de Transparència, Accés a la Informació i Bon 
Govern de Catalunya. 
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Tercer.- Donar compta al Ple de l’Ajuntament d’aquesta resolució en la propera sessió 
que es convoqui, en compliment del que preveu l'article 22 del ROM, en concordança 
amb l’article 38 del Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les 
Entitats Locals. 

... 
 
- Decret núm. 80/16 de data 19 de gener. 
... 
 
Per tal d’obrir un nou espai de participació ciutadana a nivell de ciutat, el Ple 
Municipal  va aprovar durant l’anterior mandat la creació del Consell de Ciutat, com a 
màxim òrgan consultiu i de participació de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, 
amb funcions d’informació, estudi, debat i assessorament per a la determinació de les 
grans línies de la política municipal que incideixen en el desenvolupament estratègic, 
econòmic, social, cultural i sostenible, així com la regulació del seu règim jurídic i de 
funcionament mitjançant el Reglament Orgànic Municipal. 
 
Atès que segons disposa l’article 104 del Reglament Orgànic municipal, sota la 
Presidència de l’Alcalde, el Consell de Ciutat de Cornellà de Llobregat ha d’estar 
integrat per un màxim de dos Vicepresidents designats per l’Alcaldia i per una 
representació dels diferents grups polítics municipals i dels diferents Consells 
Sectorials de Participació, així com, també, per representants de les institucions més 
significatives de la ciutat i per ciutadans i ciutadanes de Cornellà, escollits de forma 
molt diversa per tal de garantir la màxima pluralitat i sensibilització social. 
 
Atès que en conformitat amb el que disposa l’article 106 del ROM, corresponen a 
l’Alcaldia nomenar als Vicepresidents/es entre els membres del Consell, a fi que 
assumeixin les funcions previstes en aquest precepte. 
 
Atès que un cop celebrades les Eleccions Locals convocades mitjançant Reial Decret 
233/2015, de 30 de març i constituït el nou Ajuntament derivat del seu resultat, es fa 
necessari procedir a l'establiment de la nova organització municipal i, més 
concretament, a la renovació dels membres del Consell de Ciutat per aquest mandat 
2015-2019, en haver finalitzat el mandat del Consell de Ciutat anterior com a 
conseqüència del que disposa l’article 104 in fine del ROM, que circumscriu el mandat 
dels seus membres als quatre anys de vigència de cada mandat del Consistori. 
 
Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que legalment tinc conferides i 
d’acord amb les previsions contingudes al ROM, 
 

HE RESOLT 
 
Primer.- Nomenar, amb caràcter indistint, com a Vicepresidents del Consell de Ciutat 
de Cornellà de Llobregat pel mandat 2015-2019 a les persones següents: 
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 Sr. Sergio Fernández Mesa, Tinent d’Alcalde i Regidor delegat de l`’Àrea 
d’Economia i Governança de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat. 

 

 Sr. Josep Nadal Tusset, representant de les persones d’especial rellevància de la 
ciutat. 

 
Segon.- Comunicar aquesta resolució a les persones afectades pel seu coneixement i 
efectes, i difondre el seu contingut, en compliment del Principi de Transparència, 
mitjançant la publicació de la composició íntegra definitiva del Consell de Ciutat, que 
s’haurà de mantenir permanentment actualitzada en la Seu electrònica municipal, en 
compliment del que disposen els articles 5 i següents de la Llei 19/2013, de 9 de 
desembre, de Transparència, Accés a la Informació i Bon Govern i 8 i següents de la 
Llei 19/2014, de 29 de desembre, de Transparència, Accés a la Informació i Bon 
Govern de Catalunya. 
 
Tercer.- Donar compte al Ple de l'Ajuntament d'aquesta resolució, en la sessió 
extraordinària que es convoqui en compliment amb el que preveu l'article 21 del 
ROM, en concordança amb l’article 38 del Reglament d'Organització, Funcionament i 
Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial Decret 2568/1986, de 28 de 
novembre. 

... 
 
- Decret núm. 81/16 de data 19 de gener. 
... 
 
Vist el Decret d’Alcaldia núm. 3207/15 de 28 de juliol, en virtut del qual es designaven 
als membres de Consell Municipal de l’Esport de Cornellà de Llobregat. 
 
Atès que el Club Esportiu Kyokukan ha sol·licitat la seva incorporació en el Ple del 
Consell Comunitari d’Esports. 
 
Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que legalment té conferides 
 

HE RESOLT 
 
Primer.- Incorporar en el Consell Municipal de l’Esport de Cornellà de Llobregat a 
l’entitat Club Esportiu Kyokukan, i designar com a vocals del Ple d’aquest Consell 
Comunitari, en representació d’aquesta entitat, a les persones següents: 
 

 Club Esportiu Kyokukan 
 

Titular: Sr. Ricardo Gómez Vidal 
Suplent: Sra. Yolanda López Álvarez 
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Segon.- Comunicar aquesta resolució a les persones i entitat afectada, així com al 
Departament d’Esports, als efectes escaients, i difondre el seu contingut, en 
compliment del Principi de Transparència, mitjançant la seva publicació actualitzada i 
permanent en la Seu electrònica municipal, en compliment del que disposen els 
articles 5 i següents de la Llei 19/2013, de 9 de desembre, de Transparència, Accés a 
la Informació i Bon Govern i 8 i següents de la Llei 19/2014, de 29 de desembre, de 
Transparència, Accés a la Informació i Bon Govern de Catalunya. 
 
Tercer.- Donar compte al Ple de l'Ajuntament d'aquesta resolució, en la primera 
sessió extraordinària que es convoqui, en compliment del que preveu l'article 22 del 
ROM, en concordança amb l’article 38, del Reglament d'Organització, Funcionament i 
Règim Jurídic de les Entitats Locals. 

... 
 
- Decret núm. 82/16 de data 19 de gener. 
... 
 
Per tal d’obrir un nou espai de participació ciutadana a nivell de ciutat, el Ple 
Municipal  va aprovar durant l’anterior mandat la creació del Consell de Ciutat, com a 
màxim òrgan consultiu i de participació de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat, 
amb funcions d’informació, estudi, debat i assessorament per a la determinació de les 
grans línies de la política municipal que incideixen en el desenvolupament estratègic, 
econòmic, social, cultural i sostenible, així com la regulació del seu règim jurídic i de 
funcionament mitjançant el Reglament Orgànic Municipal. 
 
Atès que segons disposa l’article 104 del Reglament Orgànic municipal, sota la 
Presidència de l’Alcalde, el Consell de Ciutat de Cornellà de Llobregat ha d’estar 
integrat per un màxim de dos Vicepresidents designats per l’Alcaldia i per una 
representació dels diferents grups polítics municipals i dels diferents Consells 
Sectorials de Participació, així com, també, per representants de les institucions més 
significatives de la ciutat i per ciutadans i ciutadanes de Cornellà, escollits de forma 
molt diversa per tal de garantir la màxima pluralitat i sensibilització social.  
 
De fet, una de les mesures més innovadores del procés per participar en aquest 
Consell, és la possibilitat que qualsevol ciutadà o ciutadana de Cornellà pugui ser 
escollit membre d’aquest, si així ho sol·licita durant el procés de convocatòria pública 
que s’ha obrir per escollir de forma aleatòria fins a 5 persones, entre totes aquelles 
que expressin la seva voluntat de ser-hi membres. 
 
Atès que un cop celebrades les Eleccions Locals convocades mitjançant Reial Decret 
233/2015, de 30 de març i constituït el nou Ajuntament derivat del seu resultat, es fa 
necessari procedir a l'establiment de la nova organització municipal i, més 
concretament, a la renovació dels membres del Consell de Ciutat per aquest mandat 
2015-2019, en haver finalitzat el mandat del Consell de Ciutat anterior com a 
conseqüència del que disposa l’article 104 in fine del ROM, que circumscriu el mandat 
dels seus membres als quatre anys de vigència de cada mandat del Consistori. 
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Per tot això, aquesta Alcaldia, una vegada tramitats els procediments corresponents i 
efectuats els nomenaments adients, i en ús de les atribucions que legalment tinc 
conferides i d’acord amb les previsions contingudes al ROM, 
 

HE RESOLT 
 
Primer.- Deixar constància de que, realitzats tots els nomenaments corresponents per 
les entitats representades i pels òrgans municipals competents, el Consell de Ciutat de 
Cornellà de Llobregat pel mandat 2015-2019, està conformat per les persones 
següents: 
 
 

1. PRESIDENT 

 
Sr. Antonio Balmón Arévalo, Alcalde de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat. 
 
 

2. VICEPRESIDENTS 

 

 Sr. Sergio Fernández Mesa, Tinent d’Alcalde i Regidor delegat de l`’Àrea 
d’Economia i Governança de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat. 

 

 Sr. Josep Nadal Tusset, representant de les persones d’especial rellevància de la 
ciutat. 

 
 

3. VOCALS 

 
a. En representació dels Grups polítics municipals 
 

 Sra. Emilia Briones Matamales 
Grup Municipal del Partit  dels Socialistes de Catalunya/Candidatura de Progrés   
(PSC–CP) 

 

 Sr. José David García Muñoz 
Grup Municipal del Partit Cornellà en Comú – Crida per Cornellà (CEC-CPC) 

 

 Sr. Jorge García Mulet 
Grup Municipal del Partit Ciutadans – Partido de la Ciudadania (C’s) 

 

 Sra. Raquel Albiol i Gilabert 
Grup Municipal del Partit Esquerra Republicana de Catalunya – Acord 
Municipal (ERC-AM) 
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 Sr. Arnau Funes Romero 
Grup Municipal del Partit d’Iniciativa per Catalunya Verds - Esquerra Unida i 
Alternativa – L’Esquerra plural - Entesa (ICV-EUiA-EP-E). 

 

 Sr. Daniel Serrano Coronado 
Grup Municipal del Partit Popular – Partido Popular (PP). 

 
b. En representació dels Consells de Participació de Cornellà de Llobregat. 
 

 Consell Municipal d’Esports 
Senyor Miguel López Sánchez 

 

 Consell Municipal de Cooperació i Solidaritat Internacional  
Senyor Pedro Rodríguez Guijarro 

 

 Consell Municipal de la Dona 
Senyora Lucia Folk Carmona 

 

 Consell Municipal de Participació de Medi Ambient 
Senyor José Antonio Alvear Brito 

 

 Consell Municipal de Seguretat i Prevenció 
Senyor René López Lucas 

 

 Consell Assessor de la Gent Gran 
Senyora Neus Bos Bolós 

 

 Consell Municipal de Salut 
Senyor Jaume Vidal Forns 

 

 Consell Comunitari de Serveis Socials 
Senyor Pedro Martínez Hervás 

 

 Consell Municipal de Cultura 
Senyora Montserrat Orozco Cees 

 

 Consell Comunitari de la Infància i Adolescència 
Senyora Olga Díez Martín 

 
c. Institucions més significatives de la ciutat 
 

 Sr. Alejandro Talavera Nos 
UE CORNELLÀ 

 

 Sr. Eugeni Tamarit i Oró 
ORFEÒ CATALONIA 
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 Sr. Antonio Martín Muñoz 
ASOCIACIÓN CULTURAL RECREATIVA PEÑA DOMINÓ 

 

 Sra. Pura Velarde Cidoncha 
FEDERACIÓN DE ASOCIACIONES DE VECINOS DE CORNELLÀ (FAVCO). 

 

 Sr. Juan Miguel Villalón Plaza 
SINDICATO UGT 

 

 Sr. Eduardo Jodar Larena 
SINDICATO CCOO 

 

 Sr. Joan García García 
CREU ROJA CORNELLÀ 

 

 Sra. Dolors Campos Rodríguez 
CORNELLÀ COMPRA A CASA 

 

 Sra. Mª Dolores Crisóstomo Moreno 
ASSOCIACIÓ FEDERACIONS PARES I MARES D’ALUMNES 

 

 Sr. Juan Antonio Fernández Viader 
GREMI D’INSTALADORS 

 
d. Persones d’especial rellevància ciutadana 
 

 Sr. Josep Nadal Tusset 

 Sr. Helena Porras Mascaró 

 Sr. Benigno Martínez Ojeda 

 Sr. José A. Gallego Soto 

 Sra. Esperanza Mejías Román 
 
e. Ciutadania de Cornellà de Llobregat 
 
Titulars 
 

 Senyor Eugenio Alanis Ortega 

 Senyora Montserrat Coma Viñas 

 Senyora Mª del Carmen Remolins Isant 

 Senyor Jaime Bou Sans 

 Senyor Nicomedes Franco Zamorano 
 
Suplents 
 

 Senyora Dolores Lopez Racionero 

 Senyor Sergio Luque Yubero 
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 Senyor Andres Bover Jorqueras 

 Senyor Dominique Ramos Sánchez 

 Senyora Alba Lou Guillén 
 

4. SECRETÀRIA 

 

 Sra. Roser Urban López 
Per delegació de la Secretària General de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat 

 
Segon.- Comunicar aquesta resolució a les persones afectades pel seu coneixement i 
efectes, i difondre el seu contingut, en compliment del Principi de Transparència, 
mitjançant la seva publicació actualitzada i permanent en la Seu electrònica 
municipal, en compliment del que disposen els articles 5 i següents de la Llei 19/2013, 
de 9 de desembre, de Transparència, Accés a la Informació i Bon Govern i 8 i següents 
de la Llei 19/2014, de 29 de desembre, de Transparència, Accés a la Informació i Bon 
Govern de Catalunya. 
 
Tercer.- Donar compte al Ple de l'Ajuntament d'aquesta resolució, en la sessió 
extraordinària que es convoqui en compliment amb el que preveu l'article 21 del 
ROM, en concordança amb l’article 38 del Reglament d'Organització, Funcionament i 
Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial Decret 2568/1986, de 28 de 
novembre. 

... 
 
VOTACIÓ 

 
Els reunits es donen per assabentats. 
 
 
 
PROPOSTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE TERRITORI I ESPAI PÚBLIC 
 
PUNT QUART.- APROVAR PROVISIONALMENT EL PLA ESPECIAL URBANÍSTIC 
DE DESENVOLUPAMENT PER LA CONCRECIÓ D’USOS EN ELS SÒLS 
QUALIFICATS DE ZONA A, A L’ÀMBIT DEL POLÍGON EST DEL PLA PARCIAL 
MILLÁS. 

Aprovar provisionalment 
el Pla Especial Urbanístic 
desenvolupament concre- 
ció  usos  sòls qualificats 

Zona  A  polígon  Est  Pla 
Parcial Millàs. 

DICTAMEN 
... 
 
Vist l’expedient incoat per a l’aprovació del Pla Especial Urbanístic per la concreció 
d’usos en els sòls qualificats de Zona A, a l’àmbit del polígon Est del Pla Parcial Millás, 
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al terme municipal de Cornellà de Llobregat, redactat per l’arquitecte Ricard 
Casademont Altimira, de l’Empresa Municipal de Promoció Social, Urbana i 
Econòmica de Cornellà de Llobregat, S.A., PROCORNELLÀ, S.A. 
 

Vist l’acord de la Junta de Govern Local de data 24 de juliol de 2015, en virtut del qual 
s’aprovà inicialment l’esmentat pla especial urbanístic i s’acordà sotmetre’l a 
informació pública, la qual es va dur a terme mitjançant inserció d’edictes en el 
Butlletí Oficial de la Província de Barcelona de data 10-08-2015, en el diari “El 
Periódico de Catalunya” del dia 12-08-2015, al Tauler d’anuncis de la corporació entre 
els dies 31 de juliol de 2015 i 30 de setembre de 2015, i a la web municipal entre els 
dies 31 de juliol de 2015 i el 14 d’octubre de 2015, ambdós inclosos, així com les 
notificacions efectuades a tots els interessats a l’expedient, sense que en aquell 
període s’hagin presentat al·legacions ni formulat suggeriments segons resulta de 
l’informe emès per la Cap de l’Oficina d’Atenció al Ciutadà, i obrant a l’expedient. 
 
Vist l’ofici de 9 de setembre de 2015, de la secretària de la Comissió Territorial 
d’Urbanisme de l’àmbit metropolità de Barcelona, a efectes de la tramitació del pla 
especial, el qual determina la necessitat que se sotmeti a aprovació provisional pel Ple 
de la corporació amb caràcter previ a la seva remissió a l’esmentada Comissió i 
l’informe de la Directora de l’Àrea i arquitecte municipal, de data 8 de gener de 2016, 
favorable a l’expressada aprovació provisional. 
 

Atès el que estableixen els articles els articles 67.1.k) i 85 del Decret Legislatiu 1/2010, 
de 3 d’agost, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei d’urbanisme en relació a 
l’objecte, regulació i tramitació dels plans derivats urbanístics; i els articles 80 i 81 del 
mateix text legal en concordança amb l’article 32 de la Llei 31/2010, de 3 d’agost, del 
Àrea Metropolitana de Barcelona i l’article 4 del Decret 424/2011, de 27 de 
desembre, pel qual es va crear la Comissió Territorial d’Urbanisme de l’Àmbit 
Metropolità de Barcelona, en relació a l’aprovació definitiva per part de l’esmentada 
comissió territorial en trobar-se el municipi de Cornellà de Llobregat dins del seu 
àmbit competencial. 
 
Vist l’informe de la Cap Jurídic i Administratiu d’Acció Territorial i Habitatge de data 
12 de gener de 2016, obrant a l’expedient 
 
Atès el que disposa el Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text 
Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, en els seus articles 52.2, 
sobre les competències atribuïdes al Ple, i 114.3 en relació a l’adopció d’acords que 
requereixen el vot favorable de la majoria absoluta del número legal dels membres de 
la Corporació. 
 

Per tot això el President de la Comissió Informativa de Territori i Espai Públic, a 
proposta del Regidor Delegat de Territori i Sostenibilitat, proposa al Ple l’adopció dels 
següents: 
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ACORDS 
 
Primer.- Aprovar provisionalment el Pla Especial Urbanístic de Desenvolupament per 
la concreció d’usos en els sòls qualificats de Zona A, a l’àmbit del polígon Est del Pla 
Parcial Millás, al terme municipal de Cornellà de Llobregat, redactat per l’arquitecte 
Ricard Casademont Altimira, de l’Empresa Municipal de Promoció Social, Urbana i 
Econòmica de Cornellà de Llobregat, S.A., PROCORNELLÀ, S.A. 
 
Segon.- Transmetre el present Pla Especial Urbanístic de desenvolupament a la 
Comissió Territorial de l’Àmbit Metropolità de Barcelona, per a la seva aprovació 
definitiva. 
 
Tercer.- Notificar el present acord al senyor Ricard A. Casademont de PROCORNELLÀ, 
S.A., i a la Comissió Territorial de l’Àmbit Metropolità de Barcelona, pel seu 
coneixement i efectes. 

... 
 
 
VOTACIÓ 

 
Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels assistents. 
 

Vots a favor: 
 

Grup Municipal d’ICV-EUiA-EP-E, senyors Arnau Funes Romero i Sergio 

Gómez Márquez. 
 

Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Raquel Albiol i Gilabert i Francesc 

Sánchez i García. 
 

Grup Municipal del PSC-CP, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Emilia 

Briones Matamales, Manuel Ceballos Morillo, Maria de las Mercedes 
Fernández García, Sergio Fernández Mesa, Rocio García Pérez, Antonio 
Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, José Manuel Parrado Cascajosa, 
Montserrat Pérez Lancho i Enrique Vanacloy Valiente. 
 

Abstenció: 

 

Grup Municipal del PP, senyors Daniel Serrano Coronado i Manuel Casado 

Ruiz. 
 

Grup Municipal de C’s, senyor/a Anna Clara Martínez Fernández i Daniel 

Martínez Rodríguez. 
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Grup Municipal de CEC-CPC, senyors/es Vidal Aragonés Chicharro, Angel 

Camacho Hervás, Maria Carmen López Álvarez i Maria Josefa Ruiz Tienda. 
 
 
 
 
MOCIONS DE L’ALCALDIA-PRESIDÈNCIA 
 
PUNT CINQUÈ.- DESIGNAR REPRESENTANT D’AQUEST AJUNTAMENT AL PLE I 
A LA COMISSIÓ EXECUTIVA DEL CONSELL ECONÒMIC I SOCIAL DEL BAIX 
LLOBREGAT. 

Designar   representant 
a la Comissió Executiva 
del Consell  Econòmic i 

Social del Baix Llobregat. 

MOCIÓ 
... 
 
Vist el correu tramès pel Consell Comarcal del Baix Llobregat, pel que es sol·licita la 
designació dels representants d’aquest Ajuntament en els òrgans de Govern – Ple i 
Comissió Executiva – del Consell Econòmic i Social del Baix Llobregat. 
 
Atès que d’acord amb el que disposa l’article 25 del Reglament Orgànic Comarcal i els 
articles 6 i 11 del Reglament Orgànic i de funcionament del Consell Econòmic i social 
del Baix Llobregat, correspon a aquest Ajuntament la representació d’un membre en 
el Ple i un altre en la Comissió Executiva de l’esmentat Consell, havent de recaure 
aquests nomenaments, per imperatiu de l’esmentat Reglament, en l’Alcaldia o en el 
Regidor o Regidora de Promoció Econòmica o en el Regidor o Regidora que aquests 
deleguin. 
 
Atès que cop celebrades el passat dia 24 de maig les Eleccions Locals convocades 
mitjançant Reial Decret 233/2015, de 30 de març i constituït el nou Ajuntament 
derivat del seu resultat, es fa necessari procedir a la designació dels representants 
municipals en l’esmentat Consell Econòmic i Social del baix Llobregat. 
 
Per tot això, aquesta Alcaldia proposa al Ple l'adopció dels següents 
 

ACORDS 
 
Primer.- Designar representant d'aquest Ajuntament al Ple i a la Comissió Executiva 
del Consell Econòmic i Social del Baix Llobregat, a les persones següents: 
 

 Titular:  Sra. Montserrat Pérez Lancho 
Tinenta d’Alcaldessa i Regidora Delegada d’Educació i Política Social 

 

 Suplent:  Sr. Sergio Fernández Mesa 
Tinent d’Alcalde i Regidor Delegat d’Economia i Governança 
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Segon.- Comunicar aquest acord a les persones nomenades, així com al Consell 
Comarcal del Baix Llobregat, i difondre el seu contingut, en compliment del Principi de 
Transparència, mitjançant la seva publicació actualitzada i permanent en la Seu 
electrònica municipal, en compliment del que disposen els articles 5 i següents de la 
Llei 19/2013, de 9 de desembre, de Transparència, Accés a la Informació i Bon Govern 
i 8 i següents de la Llei 19/2014, de 29 de desembre, de Transparència, Accés a la 
Informació i Bon Govern de Catalunya. 

... 
 
 
VOTACIÓ 

 
Sotmesa a votació la Moció és aprovada per majoria absoluta dels assistents. 
 

Vots a favor: 
 

Grup Municipal d’ICV-EUiA-EP-E, senyors Arnau Funes Romero i Sergio 

Gómez Márquez. 
 

Grup Municipal del PSC-CP, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Emilia 

Briones Matamales, Manuel Ceballos Morillo, Maria de las Mercedes 
Fernández García, Sergio Fernández Mesa, Rocio García Pérez, Antonio 
Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, José Manuel Parrado Cascajosa, 
Montserrat Pérez Lancho i Enrique Vanacloy Valiente. 
 

Abstenció: 

 

Grup Municipal del PP, senyors Daniel Serrano Coronado i Manuel Casado 

Ruiz. 
 

Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Raquel Albiol i Gilabert i Francesc 

Sánchez i García. 
 

Grup Municipal de C’s, senyor/a Anna Clara Martínez Fernández i Daniel 

Martínez Rodríguez. 
 

Grup Municipal de CEC-CPC, senyors/es Vidal Aragonés Chicharro, Angel 

Camacho Hervás, Maria Carmen López Álvarez i Maria Josefa Ruiz Tienda. 
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PUNT SISÈ.- MANIFESTAR EL REBUIG A LES INTENCIONS TRANSMESES PELS 
SERVEIS TERRITORIALS D’ENSENYAMENT DEL BAIX LLOBREGAT SEGONS LES 
QUALS ES PROPOSA LA DESAPARICIÓ DE LÍNIES DE P3 AL CURS 2016-2017 I 
AL 2018-2019, TOT DEMANANT QUE, PER ESCRIT, DESCARTIN AQUESTA 
INICIATIVA. 

Manifestar el rebuig a la 
Desaparició de línies de 

P3  al curs  2016-2017 i 
2018-2019. 

MOCIÓ 
... 
 
Atès que en els darrers mesos la comunitat educativa de Cornellà i del Baix Llobregat 
ha viscut amb preocupació i angoixa les comunicacions del Departament 
d'Ensenyament de la Generalitat de Catalunya en les quals s'informa -de manera 
opaca i sense deliberació i participació- que atenent el descens de la natalitat es 
produïa una reducció de les matrícules de P3 de tal manera que el Departament 
d’Ensenyament s'obligava al tancament de diferents grups de P3 a diversos municipis 
de la comarca pel proper curs.  
 
Atesa la preocupació del Fòrum Social del Baix Llobregat i donat que el sindicat CC.OO 
ha presentat als consistoris del Baix Llobregat una proposta de resolució on demana 
el no tancament de línies de P3 als municipis del Baix Llobregat, la disminució de 
ràtios a 20 alumnes per aula i la no supressió de personal docent a les escoles 
públiques. 
 
Atès que el descens de la natalitat, sumat a la marxa de famílies immigrants que 
tornen als seus països o busquen feina en altres llocs motivant el trasllat de la unitat 
familiar, farà que en un futur proper el problema sigui més greu, i pugui afectar a més 
escoles i fins i tot eliminant alguna línia sencera, o en el pitjor dels casos, tancant 
escoles. Tot i que hi ha dades i projeccions demogràfiques que indiquen una inversió 
d’aquesta tendència i que el problema no només afecta i afectarà a Cornellà de 
Llobregat sinó també a altres municipis i comarques. 
 
Atès que posar la mirada, exclusivament en termes economicistes per a la reducció de 
costos, és tancar-nos a replantejar i proposar un altre escenari molt més positiu, 
obert, progressista i social. Ja que sustentar la decisió només en l’estalvi econòmic 
tancant grups és una postura que perd el sentit més estricte de l’educació, que és 
fomentar l’aprenentatge i el desenvolupament integral de la persona, per a esdevenir 
ciutadans i ciutadanes crítiques, formades i compromeses amb el futur. 
 
Atès que constatem que l’escola pública no és l’única finançada amb recursos públics. 
Existeix la xarxa d’escoles privades concertades que també es financen amb els 
pressupostos de la Generalitat de Catalunya, però que no obstant, quan es tracta de 
retallades en Educació, o com en aquest cas concret de tancament de grups i/o línies, 
el Departament d’Ensenyament no es planteja incloure les escoles privades 
concertades en la seva programació. 
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No només es produeix aquesta discriminació positiva, sinó què se les afavoreix 
financerament, com es pot observar en els pressupostos de la Generalitat per al 2015, 
la subvenció a escoles privades concertades ha pujat el 17,3%, mentre que el 
pressupost en educació pública es manté retallat en xifres per sota de les del 2010. El 
deteriorament de l’escola pública per part de la política del Govern de la Generalitat 
de Catalunya va en paral·lel a l’afavoriment de les escoles privades concertades.  
 
Atès que cal fer una lectura diferent a la conjuntura i solució adoptada que es 
considera purament economicista, i que forma part d’un procés i decisions 
profundament ideològiques i de canvi de model educatiu que el govern de la 
Generalitat de Catalunya està imposant en el nostre país, que no és un altre que el 
deteriorament conscient de l’escola pública i l’inequívoc afavoriment de l’escola 
privada. Entenent que s’hauria d’aprofitar el descens de la natalitat per a reduir les 
ràtios a les aules, millorar la qualitat educativa i l’atenció a la diversitat, rica i alhora 
complexa de gestionar amb una ràtio de 25 alumnes per aula. Entenent que aquesta 
situació pot ser una oportunitat de millora del nostre sistema educatiu i per 
aconseguir, en definitiva, l’èxit escolar. Tant és així, que el propi Departament 
d’Ensenyament de la Generalitat aplica la baixada de ràtios en aquells centres 
educatius que considera com d’atenció prioritària, com és el cas de els escoles del 
Barri de Sant Ildefons de la nostra ciutat. 
 
Atès que existeixen altres mesures en el context de reducció de matriculacions a P3 
que donarien un impuls a la millora de la qualitat educativa que passarien per no 
tancar cap línia ni aula de l’escola pública, cap reducció de la plantilla de mestres, 
reducció de la ràtio alumnes per aula. 
 
Considerant que en el cas d’haver-se de tancar línies o aules en els centres públics, 
s’ha de tenir en compte l’escola privada concertada, a la qual la llei li assigna ser 
complementària de l’escola pública, cosa que no sempre es compleix.  
 
Atenent que en un context de retallades, els fons públics s’han de destinar a l’escola 
pública i s’ha d’anar reduint el finançament a la privada concertada. 
 
Per aquestes consideracions no es comparteix la deslleialtat de l’actual govern de la 
Generalitat de Catalunya envers els compromisos de finançament i de planificació 
educativa amb els nostres municipis; vivint amb molta preocupació la seva manca de 
diàleg i col·laboració amb la comunitat educativa i la marginació que els governs 
locals actualment pateixen respecte les decisions educatives del nostre país.  
 
Cal dir, també, que el Departament d’Ensenyament ignora encara a l’Administració 
Local en relació a la planificació dels ensenyaments post-obligatoris i en especial, de 
la Formació professional del Sistema Educatiu. Malgrat el que estableix la nova Llei de 
Formació i Qualificació Professionals de Catalunya. En aquest context, els centres 
educatius, les entitats i l’Ajuntament de Cornellà volen manifestar la necessitat de ser 
escoltats de manera urgent en relació a la implantació de la Formació professional 
Bàsica que preveu la LOMCE.  
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Atès que l’escola pública és un instrument de cohesió social i d’igualtat 
d’oportunitats; i que la reducció en educació és empobrir a les persones, la ciutadania 
i el nostre futur. 
 
Amb l’objectiu de vetllar per la qualitat de l’educació en els nostres pobles i ciutats i 
denunciar aquelles accions que la posin en perill, trenquin el consens o els acords 
assolits en els darrers anys a Catalunya. 
 
Aquesta Alcaldia proposa al Ple Municipal, l’adopció dels següents: 
 

ACORDS 
 
Primer.- Manifestar el rebuig a les intencions transmeses pels Serveis Territorials 
d’Ensenyament del Baix Llobregat segons les quals es proposa la desaparició de línies 
de P3 al curs 2016-2017 i al 2018-2019, tot demanant als Serveis Territorials del Baix 
Llobregat que, per escrit, descartin aquesta iniciativa. 
 
Segon.- Demanar al Departament d’Ensenyament que obri un espai de diàleg amb la 
comunitat educativa i els governs locals per tal d’analitzar les dades i adoptar les 
mesures que afavoreixin l’educació, la seva qualitat i l’impuls a l’èxit escolar tot 
reforçant els centres públics que podrien, entre d’altres, fer efectiva una reducció de 
les ràtios fins a 20 alumnes per als nous grups de P3 i garantir el manteniment de les 
plantilles de treballadores i treballadors actuals. 
 
Tercer.- Demanar al Departament d’Ensenyament que apliqui les mateixes regles de 
joc per l’escola pública i per l’escola concertada, per tal de mantenir l’equilibri 
d’obligacions tal i com estableix la LEC. 
 
Quart.- Demanar al Departament d’Ensenyament que es reuneixi de manera urgent 
amb els representants de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus centres 
educatius i entitats, per parlar de la planificació de l’oferta dels cicles i programes de 
Formació Professional, així com de la implantació de la Formació professional Bàsica. 
 
Cinquè.- Reiterar l’oposició i la no col·laboració amb el Departament d’Ensenyament 
en el cas de mantenir la seva política de tancament d’aules, línies o centres de l’escola 
pública. 
 
Sisè.- Traslladar els presents acords al Departament d’Ensenyament de la Generalitat 
de Catalunya i els seus Serveis Territorials corresponents, als grups parlamentaris del 
Parlament de Catalunya, a les entitats municipalistes (FMC i ACM), a la FAPAC, als 
Consells Escolars Municipals, a les AMPAS del municipi, a la Marea Groga i al Síndic 
de Greuges de Cornellà de Llobregat. 

... 
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PRESENTACIÓ D’ESMENES 

 
Esmenes presentades pel Grup municipal de Cornellà en Comú – Crida per 
Cornellà (CEC-CPC) 
 

 Esmena núm. 1 presentada pel Grup Municipal del CEC-CPC amb registre 
d’entrada 2974. (Incorpora una esmena verbalment presentada pel Grup 
Municipal de PSC-CP): 
... 
 
Sisè.- Traslladar els presents acords al Departament d’Ensenyament de la Generalitat 
de Catalunya i els seus Serveis Territorials corresponents, als grups parlamentaris del 
Parlament de Catalunya, a les entitats municipalistes (FMC i ACM), a la FAPAC, als 
Consells Escolars Municipals, a les AMPAS del municipi, al Fòrum Social, a Comissions 
Obreres del Baix Llobregat, a l’Assemblea Groga, a l’Assemblea de la Comunitat 
Educativa de Cornellà, a la Marea Groga i al Síndic de Greuges de Cornellà de 
Llobregat. 

... 
 
 

 Esmena núm. 2 presentada pel Grup Municipal del CEC-CPC amb registre 
d’entrada 2976: 
... 
 
Modificació del tercer punt dels Acords: 
 
Redactat de la moció: 
 
“Tercer.- Demanar al Departament d’Ensenyament que apliqui les mateixes regles de 
joc per l’escola pública i per l’escola concertada, per tal de mantenir l’equilibri 
d’obligacions tal i com estableix la LEC.” 
 
Proposta de modificació: 
 
“Tercer.- Demanar al Departament d’Ensenyament que prioritzi el manteniment de 
línies d’ensenyament públic sobre l’ensenyament privat que rep fons públics.” 

... 
 
 
VOTACIÓ DE L’ESMENA NÚM. 1 DEL GRUP MUNICIPAL DE CEC-CPC 

 
L’esmena és aprovada per unanimitat dels assistents. 
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VOTACIÓ DE L’ESMENA NÚM. 2 DEL GRUP MUNICIPAL DE CEC-CPC) 

 
L’esmena és rebutjada pels assistents. 
 

Vots a favor: 
 

Grup Municipal d’ICV-EUiA-EP-E, senyors Arnau Funes Romero i Sergio 

Gómez Márquez. 
 

Grup Municipal de CEC-CPC, senyors/es Vidal Aragonés Chicharro, Angel 

Camacho Hervás, Maria Carmen López Álvarez i Maria Josefa Ruiz Tienda. 
 

Vots en contra: 

 

Grup Municipal del PP, senyors Daniel Serrano Coronado i Manuel Casado 

Ruiz. 
 

Grup Municipal del PSC-CP, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Emilia 

Briones Matamales, Manuel Ceballos Morillo, Maria de las Mercedes 
Fernández García, Sergio Fernández Mesa, Rocio García Pérez, Antonio 
Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, José Manuel Parrado Cascajosa, 
Montserrat Pérez Lancho i Enrique Vanacloy Valiente. 
 

Abstenció: 

 

Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Raquel Albiol i Gilabert i Francesc 

Sánchez i García. 
 

Grup Municipal de C’s, senyor/a Anna Clara Martínez Fernández i Daniel 

Martínez Rodríguez. 
 
 
MOCIÓ RESULTANT 

... 
 
Atès que en els darrers mesos la comunitat educativa de Cornellà i del Baix Llobregat 
ha viscut amb preocupació i angoixa les comunicacions del Departament 
d'Ensenyament de la Generalitat de Catalunya en les quals s'informa -de manera 
opaca i sense deliberació i participació- que atenent el descens de la natalitat es 
produïa una reducció de les matrícules de P3 de tal manera que el Departament 
d’Ensenyament s'obligava al tancament de diferents grups de P3 a diversos municipis 
de la comarca pel proper curs. 
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Atesa la preocupació del Fòrum Social del Baix Llobregat i donat que el sindicat CC.OO 
ha presentat als consistoris del Baix Llobregat una proposta de resolució on demana 
el no tancament de línies de P3 als municipis del Baix Llobregat, la disminució de 
ràtios a 20 alumnes per aula i la no supressió de personal docent a les escoles 
públiques. 
 
Atès que el descens de la natalitat, sumat a la marxa de famílies immigrants que 
tornen als seus països o busquen feina en altres llocs motivant el trasllat de la unitat 
familiar, farà que en un futur proper el problema sigui més greu, i pugui afectar a més 
escoles i fins i tot eliminant alguna línia sencera, o en el pitjor dels casos, tancant 
escoles. Tot i que hi ha dades i projeccions demogràfiques que indiquen una inversió 
d’aquesta tendència i que el problema no només afecta i afectarà a Cornellà de 
Llobregat sinó també a altres municipis i comarques. 
 
Atès que posar la mirada, exclusivament en termes economicistes per a la reducció de 
costos, és tancar-nos a replantejar i proposar un altre escenari molt més positiu, 
obert, progressista i social. Ja que sustentar la decisió només en l’estalvi econòmic 
tancant grups és una postura que perd el sentit més estricte de l’educació, que és 
fomentar l’aprenentatge i el desenvolupament integral de la persona, per a esdevenir 
ciutadans i ciutadanes crítiques, formades i compromeses amb el futur. 
 
Atès que constatem que l’escola pública no és l’única finançada amb recursos públics. 
Existeix la xarxa d’escoles privades concertades que també es financen amb els 
pressupostos de la Generalitat de Catalunya, però que no obstant, quan es tracta de 
retallades en Educació, o com en aquest cas concret de tancament de grups i/o línies, 
el Departament d’Ensenyament no es planteja incloure les escoles privades 
concertades en la seva programació. 
 
No només es produeix aquesta discriminació positiva, sinó què se les afavoreix 
financerament, com es pot observar en els pressupostos de la Generalitat per al 2015, 
la subvenció a escoles privades concertades ha pujat el 17,3%, mentre que el 
pressupost en educació pública es manté retallat en xifres per sota de les del 2010. El 
deteriorament de l’escola pública per part de la política del Govern de la Generalitat 
de Catalunya va en paral·lel a l’afavoriment de les escoles privades concertades.  
 
Atès que cal fer una lectura diferent a la conjuntura i solució adoptada que es 
considera purament economicista, i que forma part d’un procés i decisions 
profundament ideològiques i de canvi de model educatiu que el govern de la 
Generalitat de Catalunya està imposant en el nostre país, que no és un altre que el 
deteriorament conscient de l’escola pública i l’inequívoc afavoriment de l’escola 
privada. Entenent que s’hauria d’aprofitar el descens de la natalitat per a reduir les 
ràtios a les aules, millorar la qualitat educativa i l’atenció a la diversitat, rica i alhora 
complexa de gestionar amb una ràtio de 25 alumnes per aula. Entenent que aquesta 
situació pot ser una oportunitat de millora del nostre sistema educatiu i per 
aconseguir, en definitiva, l’èxit escolar. Tant és així, que el propi Departament 
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d’Ensenyament de la Generalitat aplica la baixada de ràtios en aquells centres 
educatius que considera com d’atenció prioritària, com és el cas de els escoles del 
Barri de Sant Ildefons de la nostra ciutat. 
 
Atès que existeixen altres mesures en el context de reducció de matriculacions a P3 
que donarien un impuls a la millora de la qualitat educativa que passarien per no 
tancar cap línia ni aula de l’escola pública, cap reducció de la plantilla de mestres, 
reducció de la ràtio alumnes per aula. 
 
Considerant que en el cas d’haver-se de tancar línies o aules en els centres públics, 
s’ha de tenir en compte l’escola privada concertada, a la qual la llei li assigna ser 
complementària de l’escola pública, cosa que no sempre es compleix.  
 
Atenent que en un context de retallades, els fons públics s’han de destinar a l’escola 
pública i s’ha d’anar reduint el finançament a la privada concertada. 
 
Per aquestes consideracions no es comparteix la deslleialtat de l’actual govern de la 
Generalitat de Catalunya envers els compromisos de finançament i de planificació 
educativa amb els nostres municipis; vivint amb molta preocupació la seva manca de 
diàleg i col·laboració amb la comunitat educativa i la marginació que els governs 
locals actualment pateixen respecte les decisions educatives del nostre país.  
 
Cal dir, també, que el Departament d’Ensenyament ignora encara a l’Administració 
Local en relació a la planificació dels ensenyaments post-obligatoris i en especial, de 
la Formació professional del Sistema Educatiu. Malgrat el que estableix la nova Llei de 
Formació i Qualificació Professionals de Catalunya. En aquest context, els centres 
educatius, les entitats i l’Ajuntament de Cornellà volen manifestar la necessitat de ser 
escoltats de manera urgent en relació a la implantació de la Formació professional 
Bàsica que preveu la LOMCE.  
 
Atès que l’escola pública és un instrument de cohesió social i d’igualtat 
d’oportunitats; i que la reducció en educació és empobrir a les persones, la ciutadania 
i el nostre futur. 
 
Amb l’objectiu de vetllar per la qualitat de l’educació en els nostres pobles i ciutats i 
denunciar aquelles accions que la posin en perill, trenquin el consens o els acords 
assolits en els darrers anys a Catalunya. 
 
Aquesta Alcaldia proposa al Ple Municipal, l’adopció dels següents: 
 

ACORDS 
 
Primer.- Manifestar el rebuig a les intencions transmeses pels Serveis Territorials 
d’Ensenyament del Baix Llobregat segons les quals es proposa la desaparició de línies 
de P3 al curs 2016-2017 i al 2018-2019, tot demanant als Serveis Territorials del Baix 
Llobregat que, per escrit, descartin aquesta iniciativa. 
 



 
 

 
 

 
Plaça de l’Església, 1  08940 Cornellà de Llobregat 
Tel. 93 377 02 12 – Fax 93 377 89 00 

 

 33 

 
 
 
Segon.- Demanar al Departament d’Ensenyament que obri un espai de diàleg amb la 
comunitat educativa i els governs locals per tal d’analitzar les dades i adoptar les 
mesures que afavoreixin l’educació, la seva qualitat i l’impuls a l’èxit escolar tot 
reforçant els centres públics que podrien, entre d’altres, fer efectiva una reducció de 
les ràtios fins a 20 alumnes per als nous grups de P3 i garantir el manteniment de les 
plantilles de treballadores i treballadors actuals. 
 
Tercer.- Demanar al Departament d’Ensenyament que apliqui les mateixes regles de 
joc per l’escola pública i per l’escola concertada, per tal de mantenir l’equilibri 
d’obligacions tal i com estableix la LEC. 
 
Quart.- Demanar al Departament d’Ensenyament que es reuneixi de manera urgent 
amb els representants de l’Ajuntament de Cornellà de Llobregat i dels seus centres 
educatius i entitats, per parlar de la planificació de l’oferta dels cicles i programes de 
Formació Professional, així com de la implantació de la Formació professional Bàsica. 
 
Cinquè.- Reiterar l’oposició i la no col·laboració amb el Departament d’Ensenyament 
en el cas de mantenir la seva política de tancament d’aules, línies o centres de l’escola 
pública. 
 
Sisè.- Traslladar els presents acords al Departament d’Ensenyament de la Generalitat 
de Catalunya i els seus Serveis Territorials corresponents, als grups parlamentaris del 
Parlament de Catalunya, a les entitats municipalistes (FMC i ACM), a la FAPAC, als 
Consells Escolars Municipals, a les AMPAS del municipi, al Fòrum Social, a Comissions 
Obreres del Baix Llobregat, a l’Assemblea Groga, a l’Assemblea de la Comunitat 
Educativa de Cornellà, a la Marea Groga i al Síndic de Greuges de Cornellà de 
Llobregat. 

... 
 
 
 
VOTACIÓ DE LA MOCIÓ RESULTANT 

 
La moció resultant és aprovada per unanimitat dels assistents. 
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II 
 

PART DE CONTROL 
 
 
MOCIONS DELS GRUPS POLÍTICS MUNICIPALS 
 
PRIMERA.- MOCIÓ DELS GRUPS POLÍTICS MUNICIPALS DE PSC-CP, CEC-CPC, 
C’S I ICV-EUIA-EP-E, PER DONAR SUPORT A LA REIVINDICACIÓ DE LA 
PLATAFORMA “TAULA DE CASTELLDEFELS” DAVANT LA SITUACIÓ DE LES 
ENTITATS ESPORTIVES SENSE ÀNIM DE LUCRE, FRUIT DE LA PRESSIÓ FISCAL I 
LABORAL QUE REBEN DE L’ESTAT ESPANYOL. 

Moció Grups PSC-CP, CEC- 
CPC,  C’s  i  IC-EUiA-EP-E, 
per  donar  suport a la rei- 
vindicació  de  la Platafor- 

ma “Taula de Castelldefels” 

MOCIÓ 
... 
 
Atès que el món de l’esport viu una situació dins la qual es troba en joc el futur d’una 
part important de les entitats que el composen i que, fonamentalment, són les que es 
dediquen a l’esport base. Aquestes entitats són majoritàriament, sense ànim de lucre. 
 
Atès que en la immensa majoria d’aquestes entitats, les seves Juntes Directives estan 
bolcades en la prossecució d’una única finalitat, la d’aconseguir que la ciutadania en 
general i la joventut en particular, puguin practicar esport. 
 
Atès que en la nostra ciutat de Cornellà de Llobregat l’associacionisme sense ànim de 
lucre és un muscle imprescindible, i el qual cal preservar, donada la gran tasca que 
desenvolupa generant la cohesió social les darreres dècades. Un associacionisme 
format per més de 320 entitats de les quals més de 50 són esportives. 
 
Atès que la legislació espanyola actual fa que les entitats siguin tractades, pel que fa 
a les cotitzacions a la Seguretat Social i les relacions laborals, com a empreses 
normals i corrents, amb ànim de lucre. En base a aquesta legislació, algunes entitats 
han patit inspeccions per part de l’Autoritat Laboral i se’ls ha obert un expedient 
sancionador, el que representa una forta sanció econòmica, i que compromet 
seriosament la seva viabilitat econòmica. 
 
Atès que aquesta situació, que es va donar a conèixer sobretot durant el segon 
trimestre del 2013 degut a les esmentades inspeccions de treball, va provocar que, a 
través d’una proposta que es va traslladar al Govern Espanyol, en el mateix any, 
aquest es comprometés a estudiar el cas per tal de poder acomodar-la, si calia, dins la 
Llei de suport als emprenedors. Per a aquesta finalitat, es va constituir una comissió 
formada per membres del CSD i del Ministeri de Treball, que després de dues reunions 
al gener i al marc del 2014, va concloure el següent: 
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“El grup de treball, davant la dificultat que observa en poder ignorar el caire laboral 
en la prestació de serveis que uneix a aquests clubs i entitats esportives amb els seus 
treballadors, eleva la proposta de regularitzar la relació entre les parts mitjançant un 
contracte a temps parcial, si escau”. 
 
Aquesta relació laboral es pot entendre en el cas que algunes de les persones que 
col·laboren dins les entitats (entrenadors, directors tècnics, delegats ...) rebin una 
quantitat de diners que excedeixi la destinada a compensar les despeses que els hi 
suposa realitzar les tasques en les que col·labora; val a dir que en pocs casos 
constitueix un mitjà de vida ni una font principal i suficient d’ingressos per aquells que 
les perceben. 
 
Atès que si les entitats han d’aplicar els barems de cotització existents actualment, 
per fer front a les cotitzacions de la Seguretat Social, hauran d’incrementar les 
partides pressupostàries de l’apartat de salaris i/o compensacions aproximadament 
un 50%, i en conseqüència, no hi haurà més opció que incrementar els ingressos per 
tal d’equilibrar el pressupostos. 
 
Atès que l’augment de les quotes té una repercussió directa i lògica, però trista, ja 
que provocaria un descens del nombre de persones que poden pagar les quotes dels 
clubs esportius. Això té unes conseqüències socials i sanitàries irreparables per la gent 
jove, derivades de la manca d’exercici físic. 
 
Atès que en cas de que les entitats poguessin fer front a la contractació d’algunes 
d’aquestes persones, en aplicar la legislació laboral vigent es podrien trobar amb 
alguns impediments que no permetrien realitzar-la. Aquests impediments són les 
incompatibilitats a l’hora de regularitzar funcionaris, estudiants amb beques, 
persones en atur que reben prestació, pensionistes i altres col·lectius que es veuen 
afectats. En definitiva, el marc de contractació actual resulta un obstacle a l’hora de 
regularitzar la situació de les persones que col·laboren amb les entitats esportives. 
 
Atès que aquesta situació va portar a un grup d’entitats esportives, fonamentalment 
del Baix Llobregat i de la nostra ciutat de Cornellà de Llobregat, a crear la Plataforma 
Taula de Castelldefels, constituïda l’octubre de 2014 en defensa de l’Esport Base, per 
tal de buscar sortides que puguin solucionar la problemàtica actual en matèria de 
contractació per a les entitats esportives sense ànim de lucre. 
 
Atès que després de mantenir reunions amb clubs esportius de diferents disciplines, 
amb els sindicats CCOO i UGT, amb la Direcció Territorial de la Inspecció de Treball i 
Seguretat Social a Catalunya, amb la Direcció Provincial de Barcelona de la Tresoreria 
General de la Seguretat Social i a la Delegació del Govern a Catalunya; la Plataforma 
Taula de Castelldefels, va obrir una tanda de contactes amb tots els partits polítics 
amb representació al Parlament de Catalunya, per tal de plantejar el tema i 
aconseguir el seu suport per trobar solucions, tant a l’hora d’elaborar una llei del 
voluntariat en Catalunya que contempli la figura del voluntariat esportiu, que podria 
solucionar una part del problema, com per traslladar el tema al Govern Central, que 
és qui té la competència en matèria de legislació laboral. 
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Atès que totes les entitats i organismes esmentats han demostrat la seva total 
sensibilitat davant la problemàtica existent, i igualment, tots han mostrat una 
inequívoca disposició a seguir buscant una solució. 
 
Atès que el passat 10 de desembre de 2015 es va realitzar un acte a Cornellà, 
organitzat per la Plataforma “Taula de Castelldefels”, en la que van assistir-hi els 
representants dels Grups parlamentaris invitats a l’acte: 
 
Sr. Sergio García - Partit Popular 
Sra. Elisabeth Valencia - Ciutadans-Partido de la ciudadania 
Sra. Carme Sayós - Democràcia i Llibertat 
Sr. José Zaragoza - Partit dels socialistes de Catalunya 
Sr. Francesc Sánchez - Esquerra republicana de Catalunya-Catalunya Sí 
Sr. Jesús Serrano - Unió Democràtica de Catalunya 
Sra. Anna Rovira - En comú Podem 
Sr. Carlos Valenzuela - Unión Progreso y Democracia 
 
Atès que en l’esmentat acte tots els representats es van comprometre a donar suport 
a la reivindicació de la Plataforma “Taula de Castelldefels”. 
 
Atès que realitzades les eleccions Generals a Espanya entenem que és el moment 
adequat per plantejar al nou Govern de l’Estat Espanyol el suport a la reivindicació i la 
proposta acordada per la plataforma de Castelldefels, per tal d’aconseguir que les 
Entitats sense ànim de lucre i més concretament les Entitats Esportives, puguin 
desenvolupar les activitats dins de la legalitat, amb una normativa que ens permeti i 
faciliti el seu desenvolupament i la seva viabilitat. 
 
Per tot això, els grups municipals signants proposen al Ple Municipal de l’Ajuntament 
de Cornellà de Llobregat l’adopció dels següents: 
 

ACORDS 
 
Primer.- Mostrar el suport a la reivindicació realitzada per la Plataforma Taula de 
Castelldefels, per tal que es treballin en l’elaboració d’un marc legal específic per les 
nostres entitats, que permeti cotitzar a la Seguretat Social unes quantitats adequades 
a la tasca exercida i a les capacitats dels clubs, mitjançant un sistema especial de 
cotització, i un marc de contractació que contempli les particularitats de les activitats 
que desenvolupen tantes persones dedicades a l’esport de forma inequívocament 
desinteressada al nostre país. 
 
Segon.- Expressar el malestar municipal per la falta de compromís del govern de 
l’Estat espanyol i de la Generalitat de Catalunya per donar solució a les demandes 
plantejades per l’associacionisme sense ànim de lucre del nostre territori. 
 
Tercer.- Traslladar el present acord a la Delegació Catalana del Gobierno del Estado 
Español; a la Secretaria General de l’Esport de la Generalitat de Catalunya, i als Grups 
Parlamentaris del Parlament de Catalunya. 
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Quart.- Donar coneixement del contingut de la moció a les entitats esportives, 
juvenils i socials de Cornellà de Llobregat, a les Associacions de mares i pares 
d’alumnes de Cornellà, a la Plataforma Taula de Castelldefels, i al Plenari del Consell 
Municipal d’esports. 

... 
 
 
PRESENTACIÓ D’ESMENES 

 
Esmenes presentades pel Grup municipal d’Esquerra Republicana de 
Catalunya – Acord Municipal (ERC-AM) 
 

 Esmena núm. 1 presentada pel Grup Municipal d’ERC-AM amb registre 
d’entrada 2100. 
... 
 
Modificació del Segon punt dels Acords: 
 
Segon.- Expressar el malestar municipal per la falta de compromís del Govern de 
l’Estat Espanyol per donar solució a les demandes de l’associacionisme esportiu sense 
ànim de lucre de Catalunya i la insatisfacció per la manca de resultats positius 
derivats de les actuacions dutes a terme per la Secretaria General de l’Esport de la 
Generalitat de Catalunya. 

... 
 
 
Esmenes presentades pel Grup municipal del Partit Popular (PP) 
 

 Esmena núm. 2 presentada pel Grup Municipal del PP amb registre 
d’entrada 2542. 
... 
 
- Esmena Primera: Substituir el títol de la Moció pel següent: “Moció de Suport a la 

reivindicació de la Plataforma Mesa de Castelldefels davant la situació de les 
entitats esportives sense ànim de lucre”. 

 
- Esmena Segona: Substituir l’Acord segon de la moció pel següent: “Expressar el 

malestar municipal per la situació generada a les entitats esportives sense ànim 
de lucre del nostre territori davant la falta de concreció fins la data de solucions 
a les demandes plantejades pel sector”. 

... 
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VOTACIÓ DE L’ESMENA NÚM. 1 DEL GRUP MUNICIPAL D’ERC-AM 

 
L’esmena és rebutjada pels assistents. 
 

Vots a favor: 
 

Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Raquel Albiol i Gilabert i Francesc 

Sánchez i García. 
 

Grup Municipal de CEC-CPC, senyors/es Vidal Aragonés Chicharro, Angel 

Camacho Hervás, Maria Carmen López Álvarez i Maria Josefa Ruiz Tienda. 
 

Vots en contra: 

 

Grup Municipal del PP, senyors Daniel Serrano Coronado i Manuel Casado 

Ruiz. 
 

Grup Municipal de C’s, senyor/a Anna Clara Martínez Fernández i Daniel 

Martínez Rodríguez. 
 

Grup Municipal del PSC-CP, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Emilia 

Briones Matamales, Manuel Ceballos Morillo, Maria de las Mercedes 
Fernández García, Sergio Fernández Mesa, Rocio García Pérez, Antonio 
Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, José Manuel Parrado Cascajosa, 
Montserrat Pérez Lancho i Enrique Vanacloy Valiente. 
 

Abstenció: 

 

Grup Municipal d’ICV-EUiA-EP-E, senyors Arnau Funes Romero i Sergio 

Gómez Márquez. 
 
 
VOTACIÓ DE L’ESMENA NÚM. 2 DEL GRUP MUNICIPAL DEL PP 

 
L’esmena és rebutjada pels assistents. 
 

Vots a favor: 
 

Grup Municipal del PP, senyors Daniel Serrano Coronado i Manuel Casado 

Ruiz. 
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Vots en contra: 

 

Grup Municipal d’ICV-EUiA-EP-E, senyors Arnau Funes Romero i Sergio 

Gómez Márquez. 
 

Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Raquel Albiol i Gilabert i Francesc 

Sánchez i García. 
 

Grup Municipal de C’s, senyor/a Anna Clara Martínez Fernández i Daniel 

Martínez Rodríguez. 
 

Grup Municipal de CEC-CPC, senyors/es Vidal Aragonés Chicharro, Angel 

Camacho Hervás, Maria Carmen López Álvarez i Maria Josefa Ruiz Tienda. 
 

Grup Municipal del PSC-CP, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Emilia 

Briones Matamales, Manuel Ceballos Morillo, Maria de las Mercedes 
Fernández García, Sergio Fernández Mesa, Rocio García Pérez, Antonio 
Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, José Manuel Parrado Cascajosa, 
Montserrat Pérez Lancho i Enrique Vanacloy Valiente. 
 
 
VOTACIÓ DE LA MOCIÓ 

 
Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
SEGONA.- MOCIÓ DELS GRUPS POLÍTICS MUNICIPALS DE PSC-CP, C’S, ERC-
AM, ICV-EUIA-EP-E I PP, SOL·LICITANT LA TRANSFERÈNCIA DE LA 
TITULARITAT DE L’ESCOLA D’EDUCACIÓ ESPECIAL MUNICIPAL VIROLAI A LA 
GENERALITAT DE CATALUNYA. 

Moció Grups PSC-CP, C’s, 
ERC-AM, ICV-EUiA-EP-E i 
PP, sol·licitant tranferèn- 

cia de titularitat de l’esco- 
la     d’educació   especial 
Virolai a la Generalitat de 
Catalunya. 

MOCIÓ 
... 
 
Atès que l’escola Municipal d’Educació Virolai és una escola de titularitat municipal 
que dóna cobertura educativa a un total de 65 alumnes, la majoria dels quals en edat 
d’escolarització obligatòria, de Cornellà de Llobregat i dels municipis de Sant Joan 
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Despí, Molins de Rei, Sant Feliu de Llobregat, Esplugues de Llobregat i Sant Just 
Desvern. 
 
Atès que la Llei d’Educació de Catalunya consagra la integració en el Servei Educatiu 
de Catalunya dels centres d’ensenyament de titularitat privada sostinguts amb fons 
públics, juntament amb els que són titularitat del Departament d’Ensenyament de la 
Generalitat de Catalunya. 
 
Atès que l’Escola d’Educació Especial Virolai es troba en una situació anòmala, al ser 
un centre de titularitat municipal finançat només parcialment pel Departament 
d’Ensenyament, malgrat tractar-se d’una escola pública que imparteix ensenyaments 
de caràcter obligatori que són competència de la Generalitat de Catalunya. 
 
Atès que aquesta situació suposa un greuge comparatiu amb la resta de centres que 
conformen el Servei Educatiu de Catalunya. 
 
Atès que l’Ajuntament de Cornellà s’ha vist obligat a fer un gran esforç en recursos 
públics per atendre les necessitats de l’alumnat i de les seves famílies, realitzant els 
darrers cursos importants inversions a l’escola. 
 
Atès que per atendre noves necessitats de l’escola, una vegada han estat valorades 
pels professionals adients s’incorporaran les quanties corresponents a la primera 
modificació de crèdit que es faci aquest any 2016. 
 
Atès que al tenir, per part del Departament d’Ensenyament de la Generalitat, la 
consideració d’escola concertada, malgrat ser pública, les ràtios d’alumnes per 
professionals són més altes que les escoles catalogades com a públiques, és a dir, de 
titularitat de la Generalitat de Catalunya. 
 
Atès que les escoles concertades d’Educació Especial pel que fa a les relacions de 
professionals (tutors, educadors, logopedes, psicomotricitius, psicòleg i 
fisioterapeuta)/alumnes dels centres es regeixen per l’acord de Govern de la 
Generalitat de Catalunya de data 24 de desembre de 1998. 
 
Atès que l’esmentat acord al seu paràgraf quart diu: 
 

Cal també tenir present que les relacions professionals/alumnes que s’apliquen 
en l’actualitat han quedat obsoletes a partir de la publicació del Decret 
299/1997 de 25 de novembre en el que s’estableixen les noves edats 
d’escolarització dels alumnes amb necessitats educatives especials i les 
característiques dels programes que han de cursar. Per tant, es demostra 
necessari d’aprovar una nova estructura de centres que s’adapti a les noves 
circumstàncies a partir del curs 99/00 per optimitzar els recursos existents i 
permetre una gestió eficient dels centres. 

 
Vist que el mateix acord de Govern de data 24 de desembre de 1998 ja especifica que 
s’haurà d’adaptar a les noves circumstàncies. 
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Atès que des de l’any 1998, és a dir, des de fa més de 16 anys no s’ha portat a terme 
aquesta actualització de ràtios. 
 
Atès que aquest acord de Govern proposa un nombre de tutors, educadors i 
professionals menor que la normativa que regeix actualment les escoles públiques, en 
concret la Resolució de 10 de juny de 2015, per la qual es fixen els criteris generals i el 
procediment per a la confecció de les plantilles de professors dels instituts per al curs 
2015-2016 i de supressió o transformació dels llocs de treball docents. 
 
 

PÚBLICA 
 
NÚM. GRUPS = NÚM. ALUMNES / 6 
 

 Si la fracció resultant és igual o superior a 3, 
s’afegeix un grup més. 

 

 Si hi han escolaritzats alumnes amb trastorns 
generalitzats del desenvolupament o 
plurideficiència, els grups estaran formats per 
4 alumnes. 

CONCERTADA 
 
NÚM. GRUPS = NÚM. ALUMNES / 6 
 

 Si la fracció resultant és igual o superior a 3, 
s’afegeix un grup més. 

 
 
Vist que no s’ha fet cap actualització de la normativa de les escoles concertades i atès 
l’increment de persones amb discapacitat de 0 a 15 anys a Catalunya durant els anys 
2001 a 2014: 
 
 

 2001 2014 PERCENTATGE 
D’AUGMENT 

GRAU 33-64% 10088 15174 +50% 

DISCAPA CITAT 65-74% 997 2566 +155% 

 >75% 1399 2519 +80% 

TOTAL 12484 20259 +95% 

 
 
Atès que l’increment de persones discapacitades a Catalunya amb diferents graus 
d’incapacitació ha sofert un augment del 95% de mitjana, i que la Generalitat de 
Catalunya ha ampliat la matriculació dels alumnes de 18 a 21 anys a les escoles 
d’educació especial. 
 
Atès que les instal·lacions de l’escola Virolai es van ampliar el curs passat assumint el 
cost l’Ajuntament, però no s’han ampliat per aquest curs, al no garantir el 
Departament d’Ensenyament els recursos necessaris i aquesta escola no té capacitat 
per assolir més alumnes amb les mínimes condicions dignes i poder atendre les 
necessitats dels possibles nous alumnes discapacitats o pluridiscapacitats. 
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Atès que la Constitució al seu Capítol II Secció I garanteix la igualtat de totes les 
persones davant la llei i el dret a l’educació. 
 
Vist que les administracions públiques han de vetllar per la igualtat d’oportunitats de 
tothom, ja sigui de centres educatius sufragats amb fons públics, ja sigui un centre de 
titularitat pública com un centre privat concertat. 
 
Atès que es va plantejar queixa al Síndic de Greuges de Cornellà i aquest va admetre-
la obrint l’expedient núm. Q-04463/2015. 
 
Atès que en aquesta mateixa situació hi ha altres municipis que són titulars d’escoles 
d’educació especial, concretament Gavà, Terrassa i Badalona. 
 
Per tot això, els grups municipals signants, proposen al Ple Municipal de l’Ajuntament 
de Cornellà de Llobregat l’adopció dels següents: 
 

ACORDS 
 
Primer.- Sol·licitar a la Generalitat de Catalunya que assumeixi la titularitat de 
l’Escola d’educació Especial Virolai. 
 
Segon.- Coordinar les accions necessàries amb la resta de municipis de Catalunya que 
siguin titulars d’un Centre d’Educació Especial on s’imparteixen ensenyaments de 
caràcter obligatori, per tal de què la Generalitat de Catalunya assumeixi la titularitat 
d’aquests centres que també es troben a la mateixa situació. 
 
Tercer.- Donar trasllat a la Conselleria d’Educació, a tots els grups parlamentaris, 
FAPAC i al Síndic de Greuges. 

... 
 
 
PRESENTACIÓ D’ESMENES 

 
Esmenes presentades pel Grup municipal de Cornellà en Comú – Crida per 
Cornellà (CEC-CPC) 
 

 Esmena núm. 1 presentada pel Grup Municipal del CEC-CPC amb registre 
d’entrada 2973: 
... 
 
Addicció al preàmbul entre el paràgraf sisè i setè: 
 
“Atès que l’AMPA de l’Escola Educació Especial Municipal Virolai va traslladar al 
conjunt de grups municipals les necessitats que té el centre en les següents: 14 
Cadires graduables i elevables, adaptades a les necessitats específiques de cada 
alumne; 7 cadires de bany multifuncional; Grua E-130 amb arnes de talla mitjana; 7 
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Cadires amb braços i les seves corresponents taules pels alumnes més petits de 
l’escola; Millora de WI-FI; Fusteria d’alumini, pintura de l’edifici i col·locació de 
parquet; Instal·lació gronxadors adaptats al pati; Millora i adequació del sorral (ja 
feta efectiva) i dotació d’aire condicionat les aules.” 

... 
 
 

 Esmena núm. 2 presentada pel Grup Municipal del CEC-CPC amb registre 
d’entrada 2978: 
... 
 
Addicció d’un nou paràgraf al preàmbul entre el cinquè i sisè: 
 
“Atès a l’activitat de màxima responsabilitat i de reivindicació de l’AMPA de l’Escola 
d’Educació Especial Municipal Virolai que ha traslladat les diferents necessitats del 
centre al conjunt de grups municipals.” 

... 
 
 

 Esmena núm. 3 presentada pel Grup Municipal del CEC-CPC amb registre 
d’entrada 2979: 
... 
 
Addicció a l’Acord Primer: 
 
(....), reconeixent el dret de tots els treballadors i treballadores a la subrogació 
empresarial. 

... 
 
 

 Esmena núm. 4 presentada pel Grup Municipal del CEC-CPC amb registre 
d’entrada 2980: 
... 
 
Modificació al preàmbul catorzè: 
 
Redactat de la Moció: 
 
“Atès que les instal·lacions de l’escola Virolai es van ampliar el curs passat assumint el 
cost l’Ajuntament, (...)” 
 
Proposta de modificació: 
 
“Atès que les instal·lacions de l’escola Virolai el curs passat van ser modificades per la 
divisió d’un espai en dues aules assumint el cost l’Ajuntament, (...)” 

... 



 44 

 
VOTACIÓ DE L’ESMENA NÚM. 1 DEL GRUP MUNICIPAL DE CEC-CPC 

 
L’esmena és aprovada per unanimitat dels assistents. 
 
 
VOTACIÓ DE L’ESMENA NÚM. 2 DEL GRUP MUNICIPAL DE CEC-CPC 

 
L’esmena és aprovada per unanimitat dels assistents. 
 
 
VOTACIÓ DE L’ESMENA NÚM. 3 DEL GRUP MUNICIPAL DE CEC-CPC 

 
L’esmena és aprovada per unanimitat dels assistents. 
 
 
VOTACIÓ DE L’ESMENA NÚM. 4 DEL GRUP MUNICIPAL DE CEC-CPC 

 
L’esmena és aprovada per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
MOCIÓ RESULTANT 

... 
 
Atès que l’escola Municipal d’Educació Virolai és una escola de titularitat municipal 
que dóna cobertura educativa a un total de 65 alumnes, la majoria dels quals en edat 
d’escolarització obligatòria, de Cornellà de Llobregat i dels municipis de Sant Joan 
Despí, Molins de Rei, Sant Feliu de Llobregat, Esplugues de Llobregat i Sant Just 
Desvern. 
 
Atès que la Llei d’Educació de Catalunya consagra la integració en el Servei Educatiu 
de Catalunya dels centres d’ensenyament de titularitat privada sostinguts amb fons 
públics, juntament amb els que són titularitat del Departament d’Ensenyament de la 
Generalitat de Catalunya. 
 
Atès que l’Escola d’Educació Especial Virolai es troba en una situació anòmala, al ser 
un centre de titularitat municipal finançat només parcialment pel Departament 
d’Ensenyament, malgrat tractar-se d’una escola pública que imparteix ensenyaments 
de caràcter obligatori que són competència de la Generalitat de Catalunya. 
 
Atès que aquesta situació suposa un greuge comparatiu amb la resta de centres que 
conformen el Servei Educatiu de Catalunya. 
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Atès que l’Ajuntament de Cornellà s’ha vist obligat a fer un gran esforç en recursos 
públics per atendre les necessitats de l’alumnat i de les seves famílies, realitzant els 
darrers cursos importants inversions a l’escola. 
 
Atès a l’activitat de màxima responsabilitat i de reivindicació de l’AMPA de l’Escola 
d’Educació Especial Municipal Virolai que ha traslladat les diferents necessitats del 
centre al conjunt de grups municipals. 
 
Atès que per atendre noves necessitats de l’escola, una vegada han estat valorades 
pels professionals adients s’incorporaran les quanties corresponents a la primera 
modificació de crèdit que es faci aquest any 2016. 
 
Atès que l’AMPA de l’Escola Educació Especial Municipal Virolai va traslladar al 
conjunt de grups municipals les necessitats que té el centre en les següents: 14 
Cadires graduables i elevables, adaptades a les necessitats específiques de cada 
alumne; 7 cadires de bany multifuncional; Grua E-130 amb arnes de talla mitjana; 7 
Cadires amb braços i les seves corresponents taules pels alumnes més petits de 
l’escola; Millora de WI-FI; Fusteria d’alumini, pintura de l’edifici i col·locació de 
parquet; Instal·lació gronxadors adaptats al pati; Millora i adequació del sorral (ja 
feta efectiva) i dotació d’aire condicionat les aules. 
 
Atès que al tenir, per part del Departament d’Ensenyament de la Generalitat, la 
consideració d’escola concertada, malgrat ser pública, les ràtios d’alumnes per 
professionals són més altes que les escoles catalogades com a públiques, és a dir, de 
titularitat de la Generalitat de Catalunya. 
 
Atès que les escoles concertades d’Educació Especial pel que fa a les relacions de 
professionals (tutors, educadors, logopedes, psicomotricitius, psicòleg i 
fisioterapeuta)/alumnes dels centres es regeixen per l’acord de Govern de la 
Generalitat de Catalunya de data 24 de desembre de 1998. 
 
Atès que l’esmentat acord al seu paràgraf quart diu: 
 

Cal també tenir present que les relacions professionals/alumnes que s’apliquen 
en l’actualitat han quedat obsoletes a partir de la publicació del Decret 
299/1997 de 25 de novembre en el que s’estableixen les noves edats 
d’escolarització dels alumnes amb necessitats educatives especials i les 
característiques dels programes que han de cursar. Per tant, es demostra 
necessari d’aprovar una nova estructura de centres que s’adapti a les noves 
circumstàncies a partir del curs 99/00 per optimitzar els recursos existents i 
permetre una gestió eficient dels centres. 

 
Vist que el mateix acord de Govern de data 24 de desembre de 1998 ja especifica que 
s’haurà d’adaptar a les noves circumstàncies. 
 
Atès que des de l’any 1998, és a dir, des de fa més de 16 anys no s’ha portat a terme 
aquesta actualització de ràtios. 
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Atès que aquest acord de Govern proposa un nombre de tutors, educadors i 
professionals menor que la normativa que regeix actualment les escoles públiques, en 
concret la Resolució de 10 de juny de 2015, per la qual es fixen els criteris generals i el 
procediment per a la confecció de les plantilles de professors dels instituts per al curs 
2015-2016 i de supressió o transformació dels llocs de treball docents. 
 
 

PÚBLICA 
 
NÚM. GRUPS = NÚM. ALUMNES / 6 
 

 Si la fracció resultant és igual o superior a 3, 
s’afegeix un grup més. 

 

 Si hi han escolaritzats alumnes amb trastorns 
generalitzats del desenvolupament o 
plurideficiència, els grups estaran formats per 
4 alumnes. 

CONCERTADA 
 
NÚM. GRUPS = NÚM. ALUMNES / 6 
 

 Si la fracció resultant és igual o superior a 3, 
s’afegeix un grup més. 

 
 
Vist que no s’ha fet cap actualització de la normativa de les escoles concertades i atès 
l’increment de persones amb discapacitat de 0 a 15 anys a Catalunya durant els anys 
2001 a 2014: 
 
 

 2001 2014 PERCENTATGE 
D’AUGMENT 

GRAU 33-64% 10088 15174 +50% 

DISCAPA CITAT 65-74% 997 2566 +155% 

 >75% 1399 2519 +80% 

TOTAL 12484 20259 +95% 

 
 
Atès que l’increment de persones discapacitades a Catalunya amb diferents graus 
d’incapacitació ha sofert un augment del 95% de mitjana, i que la Generalitat de 
Catalunya ha ampliat la matriculació dels alumnes de 18 a 21 anys a les escoles 
d’educació especial. 
 
Atès que les instal·lacions de l’escola Virolai el curs passat van ser modificades per la 
divisió d’un espai en dues aules assumint el cost l’Ajuntament, però no s’han ampliat 
per aquest curs, al no garantir el Departament d’Ensenyament els recursos necessaris 
i aquesta escola no té capacitat per assolir més alumnes amb les mínimes condicions 
dignes i poder atendre les necessitats dels possibles nous alumnes discapacitats o 
pluridiscapacitats. 
 
Atès que la Constitució al seu Capítol II Secció I garanteix la igualtat de totes les 
persones davant la llei i el dret a l’educació. 
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Vist que les administracions públiques han de vetllar per la igualtat d’oportunitats de 
tothom, ja sigui de centres educatius sufragats amb fons públics, ja sigui un centre de 
titularitat pública com un centre privat concertat. 
 
Atès que es va plantejar queixa al Síndic de Greuges de Cornellà i aquest va admetre-
la obrint l’expedient núm. Q-04463/2015. 
 
Atès que en aquesta mateixa situació hi ha altres municipis que són titulars d’escoles 
d’educació especial, concretament Gavà, Terrassa i Badalona. 
 
Per tot això, els grups municipals signants, proposen al Ple Municipal de l’Ajuntament 
de Cornellà de Llobregat l’adopció dels següents: 
 

ACORDS 
 
Primer.- Sol·licitar a la Generalitat de Catalunya que assumeixi la titularitat de 
l’Escola d’educació Especial Virolai, reconeixent el dret de tots els treballadors i 
treballadores a la subrogació empresarial. 
 
Segon.- Coordinar les accions necessàries amb la resta de municipis de Catalunya que 
siguin titulars d’un Centre d’Educació Especial on s’imparteixen ensenyaments de 
caràcter obligatori, per tal de què la Generalitat de Catalunya assumeixi la titularitat 
d’aquests centres que també es troben a la mateixa situació. 
 
Tercer.- Donar trasllat a la Conselleria d’Educació, a tots els grups parlamentaris, 
FAPAC i al Síndic de Greuges. 

... 
 
 
VOTACIÓ DE LA MOCIÓ RESULTANT 

 
La moció resultant és aprovada per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
TERCERA.- MOCIÓ DEL GRUP POLÍTIC MUNICIPAL D’ERC-AM, PER LA 
CREACIÓ D’UNA COMISSIÓ PER A L’AVALUACIÓ DEL SERVEI BICIBOX. 

Moció  d’ERC-AM, per a la 
creació   d’una    comissió 
per a l’avaluació del servei 
Bicibox. 

MOCIÓ 
... 
Atès que fa aproximadament quatre anys que tenim en funcionament el servei 
Bicibox a la comarca i que aquest és ja un temps prudencial per tal d’avaluar-ne el 
funcionament. 
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Atès que, segons les dades oficials de l’EMT disponibles l’any 2015 sembla ser que de 
cada 200 desplaçaments que es fan en bicicleta, només 10 utilitzen el Bicibox, 
l’ocupació mitjana dels aparcaments a tota l’àrea metropolitana voreja el 30%, i que 
la mitjana d’ocupació és de 35 estacionaments l’any per usuari. 
 
Tot i que sense cost per l’Ajuntament, atès que es tracta d’un servei costós per a 
l’administració gestora (AMB), ja que només la inversió inicial va suposar 2,7 milions 
d’euros, i que si es divideix la inversió per usos diaris, a part de costós pot semblar 
car. 
 
Atès que és responsabilitat de l’administració el correcte ús dels recursos públics 
disponibles, tenint en compte el cost i el benefici o el retorn ciutadà, i sobretot el 
correcte equilibri entre la qualitat i la utilitat dels serveis que es presten. 
Atès que es tracta d’una infraestructura que ocupa espai públic en places i carrers 
singulars de la nostra ciutat, un espai que altrament seria de lliure ús per a la 
ciutadania. 
 
Atesa la complexitat d’avaluar amb criteris objectius l’eventual èxit d’aquest servei. 
 
El grup municipal d’ERC-AM sotmet al Ple l’adopció dels següents: 
 

ACORDS 
 
Primer.- Crear una comissió consultiva a Cornellà de Llobregat per a l’avaluació del 
servei Bicibox. Aquesta comissió estarà formada per representants dels diferents 
grups municipals, així com de tots el representants de les entitats i associacions 
implicades en la mobilitat que es cregui oportú. 
 
Segon.- Aquesta comissió consultiva establirà, primer de tot, criteris clars i compartits 
que serveixin per avaluar el servei i ajudar a decidir-ne la utilitat i la conseqüent 
continuïtat. I en segon lloc, encarregarà un estudi exhaustiu sobre l’ús d’aquest servei 
a Cornellà a partir dels criteris que s’hagin establert. 
 
Tercer.- Un cop redactat l’informe, aquesta comissió farà públiques les seves 
conclusions, les quals hauran de servir a aquest Ajuntament per decidir sobre la 
continuïtat o no d’aquest servei a Cornellà. 
 
Quart.- En cas que les conclusions de l’estudi portessin l’Ajuntament a prendre la 
decisió de suprimir totalment o parcial el servei, la comissió seria l’encarregada de 
buscar alternatives i solucions als usuaris actuals de Bicibox que es quedarien sense 
servei. 
 
Cinquè.- Sol·licitar a l’AMB, l’ens supramunicipal encarregat d’impulsar i mantenir el 
Bicibox, a fer un exercici semblant de valoració per a tot l’àmbit de la seva 
competència, amb l’objectiu final de decidir la conveniència de mantenir el servei. 
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Sisè.- Traslladar aquests acords al Consell Comarcal del Baix Llobregat, a l’Àrea 
Metropolitana de Barcelona i al Departament de Territori i Sostenibilitat de la 
Generalitat de Catalunya. 

... 
 
 
PRESENTACIÓ D’ESMENES 

 
Esmenes presentades pel Grup municipal del Partit Popular (PP) 
 

 Esmena núm. 1 presentada pel Grup Municipal del PP amb registre 
d’entrada 2544: 
... 
 
- Substituir l’acord Primer de la Moció pel següent: 
 

“Traslladar l’aprovació de la present Moció al Consell de Medi Ambient a fi de que 
es procedeixi en els termes acordats al Ple”. 

... 
 
 
Esmenes presentades pel Grup municipal de Cornellà en Comú – Crida per 
Cornellà (CEC-CPC) 
 

 Esmena núm. 2 presentada pel Grup Municipal del CEC-CPC amb registre 
d’entrada 2852: 
... 
 
Modificació del tercer paràgraf de l’exposició de motius en el sentit següent: 
 
<<Tot i que sense cost per l’Ajuntament, atès que es tracta d’un servei que requereix 
una aportació econòmica per part de l’administració gestora (AMB) i el seu baix ús 
pot ser un indicador de la necessitat de replantejament del servei, sense que això 
n’hagi d’implicar el tancament.>> 

... 
 
 

 Esmena núm. 3 presentada pel Grup Municipal del CEC-CPC amb registre 
d’entrada 2853: 
... 
 
Supressió del cinquè paràgraf de l’exposició de motius. 

... 
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 Esmena núm. 4 presentada pel Grup Municipal del CEC-CPC amb registre 
d’entrada 2854: 
... 
 
Modificació del tercer acord en el sentit següent: 
 
<<Un cop redactat l’informe, aquesta comissió farà públiques les seves conclusions, 
les quals hauran de servir a aquest Ajuntament per plantejar a l’Àrea Metropolitana 
de Barcelona els canvis necessaris, sense implicar això en cap cas el tancament.>> 

... 
 
 

 Esmena núm. 5 presentada pel Grup Municipal del CEC-CPC amb registre 
d’entrada 2855: 
... 
 
Supressió del quart acord. 

... 
 
 

 Esmena núm. 6 presentada pel Grup Municipal del CEC-CPC amb registre 
d’entrada 2857: 
... 
 
Modificació del cinquè acord en el sentit següent: 
 
<<Sol·licitar a l’AMB, l’ens supramunicipal encarregat d’impulsar i mantenir el 
Bicibox, a fer un exercici semblant de valoració per a tot l’àmbit de la seva 
competència, amb l’objectiu de realitzar els canvis necessaris en el servei.>> 

... 
 
 

 Esmena núm. 7 presentada pel Grup Municipal del CEC-CPC amb registre 
d’entrada 2858: 
... 
 
Addició d’un nou acord amb el redactat següent: 
 
<<Instar l’AMB que el servei passi a ser gestionat de manera directa per 
l’administració pública.>> 

... 
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Esmenes presentades pel Grup municipal de Ciutadans-Partido de la 
Ciudadanía (C’s) 
 

 Esmena núm. 8 presentada pel Grup Municipal de C’s amb registre d’entrada 
2860: 
... 
 
Esmena número 1: 
 
De modificació: “1- Crear una comissió consultiva a Cornellà de Llobregat per a 
l’avaluació del servei Bicibox. Aquesta comissió estarà formada per representants dels 
diferents grups municipals, així com de tots els representants de les entitats i 
associacions implicades en la mobilitat que es cregui oportú.” 
 
“1. Sol·licitar l’elaboració d’un informe d’avaluació del servei als tècnics de 
l’Ajuntament. Aquest es presentarà i debatrà, en un termini màxim de 3 mesos, a la 
Comissió Informativa de Territori i Espai Públic i/o al Consell de Medi Ambient, per tal 
de tractar-se els seus resultats i conclusions amb tots els representants de les entitats 
i associacions implicades en la mobilitat que s’escaigui.” 
 
Esmena número 2: 
 
De supressió: “2- Aquesta comissió consultiva establirà, primer de tot, criteris clars i 
compartits i que serveixin per avaluar el servei i ajudar a decidir-ne la utilitat i la 
conseqüent continuïtat. I en segon lloc, encarregarà un estudi exhaustiu sobre l’ús 
d’aquest servei a Cornellà a partir dels criteris que s’hagin establert.” 
 
Esmena número 3: 
 
De supressió: “3- Un cop redactat l’informe, aquesta comissió farà públiques les seves 
conclusions, les quals hauran de servir a aquest Ajuntament per decidir sobre la 
continuïtat o no d’aquest servei a Cornellà.” 
 
Esmena número 4: 
 
De modificació: “4- En cas que les conclusions de l’estudi portessin a l’Ajuntament a 
prendre la decisió de suprimir totalment o parcial el servei, la comissió seria 
l’encarregada de buscar alternatives i solucions als usuaris de Bicibox que es 
quedarien sense servei.” 
 
“4- En cas que les conclusions de l’estudi portessin a l’Ajuntament a prendre la decisió 
de suprimir total o parcialment el servei, els tècnics de l’Ajuntament seran els 
encarregats de proposar alternatives al Bicibox, si fos necessari. A la Comissió 
Informativa de Territori i Espai Públic i/o al Consell de Medi Ambient s’hauran de 
debatre les mateixes i aprovar-les, si s’escau”. 

... 
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Desprès de la deliberació, aquesta esmena es retirada pel Grup proponent, 
que en el seu lloc presenta verbalment les següents: 
 
PRESENTACIÓ D’ESMENES VERBALS 

 
Esmenes presentades pel Grup municipal de Ciutadans-Partido de la 
Ciudadanía (C’s) 
 

 Esmena núm. 8 presentada pel Grup Municipal de C’s: 
... 
 
Esmena número 1: 
 
De modificació: “1- Crear una comissió consultiva a Cornellà de Llobregat per a 
l’avaluació del servei Bicibox. Aquesta comissió estarà formada per representants dels 
diferents grups municipals, així com de tots els representants de les entitats i 
associacions implicades en la mobilitat que es cregui oportú.” 
 
“1. Sol·licitar l’elaboració d’un informe d’avaluació del servei als tècnics de 
l’Ajuntament. Aquest es presentarà i debatrà, en un termini màxim de 3 mesos, a la 
Comissió Informativa de Territori i Espai Públic i/o al Consell de Medi Ambient, per tal 
de tractar-se els seus resultats i conclusions amb tots els representants de les entitats 
i associacions implicades en la mobilitat que s’escaigui.” 

... 
 

 Esmena núm. 9 presentada pel Grup Municipal de C’s: 
... 
 
Esmena número 2: 
 
De supressió: “2- Aquesta comissió consultiva establirà, primer de tot, criteris clars i 
compartits i que serveixin per avaluar el servei i ajudar a decidir-ne la utilitat i la 
conseqüent continuïtat. I en segon lloc, encarregarà un estudi exhaustiu sobre l’ús 
d’aquest servei a Cornellà a partir dels criteris que s’hagin establert.” 

... 
 

 Esmena núm. 10 presentada pel Grup Municipal de C’s: 
... 
 
Esmena número 3: 
 
De supressió: “3- Un cop redactat l’informe, aquesta comissió farà públiques les seves 
conclusions, les quals hauran de servir a aquest Ajuntament per decidir sobre la 
continuïtat o no d’aquest servei a Cornellà.” 

... 
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 Esmena núm. 11 presentada pel Grup Municipal de C’s: 
... 
 
Esmena número 4: 
 
De modificació: “4- En cas que les conclusions de l’estudi portessin a l’Ajuntament a 
prendre la decisió de suprimir totalment o parcial el servei, la comissió seria 
l’encarregada de buscar alternatives i solucions als usuaris de Bicibox que es 
quedarien sense servei.” 
 
“4- En cas que les conclusions de l’estudi portessin a l’Ajuntament a prendre la decisió 
de suprimir total o parcialment el servei, els tècnics de l’Ajuntament seran els 
encarregats de proposar alternatives al Bicibox, si fos necessari. A la Comissió 
Informativa de Territori i Espai Públic i/o al Consell de Medi Ambient s’hauran de 
debatre les mateixes i aprovar-les, si s’escau”. 

... 
 
 
VOTACIÓ DE L’ESMENA NÚM. 1 DEL GRUP MUNICIPAL DEL PP 

 
L’esmena és rebutjada pels assistents. 
 

Vots a favor: 
 

Grup Municipal del PP, senyors Daniel Serrano Coronado i Manuel Casado 

Ruiz. 
 

Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Raquel Albiol i Gilabert i Francesc 

Sánchez i García. 
 

Vots en contra: 

 

Grup Municipal de C’s, senyor/a Anna Clara Martínez Fernández i Daniel 

Martínez Rodríguez. 
 

Grup Municipal de CEC-CPC, senyors/es Vidal Aragonés Chicharro, Angel 

Camacho Hervás, Maria Carmen López Álvarez i Maria Josefa Ruiz Tienda. 
 

Grup Municipal del PSC-CP, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Emilia 

Briones Matamales, Manuel Ceballos Morillo, Maria de las Mercedes 
Fernández García, Sergio Fernández Mesa, Rocio García Pérez, Antonio 
Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, José Manuel Parrado Cascajosa, 
Montserrat Pérez Lancho i Enrique Vanacloy Valiente. 
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Abstenció: 

 

Grup Municipal d’ICV-EUiA-EP-E, senyors Arnau Funes Romero i Sergio 

Gómez Márquez. 
 
 
 
VOTACIÓ DE L’ESMENA NÚM. 2 DEL GRUP MUNICIPAL DE CEC-CPC 

 
L’esmena és rebutjada pels assistents. 
 

Vots a favor: 
 

Grup Municipal d’ICV-EUiA-EP-E, senyors Arnau Funes Romero i Sergio 

Gómez Márquez. 
 

Grup Municipal de CEC-CPC, senyors/es Vidal Aragonés Chicharro, Angel 

Camacho Hervás, Maria Carmen López Álvarez i Maria Josefa Ruiz Tienda. 
 

Vots en contra: 

 

Grup Municipal del PP, senyors Daniel Serrano Coronado i Manuel Casado 

Ruiz. 
 

Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Raquel Albiol i Gilabert i Francesc 

Sánchez i García. 
 

Grup Municipal de C’s, senyor/a Anna Clara Martínez Fernández i Daniel 

Martínez Rodríguez. 
 

Grup Municipal del PSC-CP, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Emilia 

Briones Matamales, Manuel Ceballos Morillo, Maria de las Mercedes 
Fernández García, Sergio Fernández Mesa, Rocio García Pérez, Antonio 
Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, José Manuel Parrado Cascajosa, 
Montserrat Pérez Lancho i Enrique Vanacloy Valiente. 
 
 
 
VOTACIÓ DE L’ESMENA NÚM. 3 DEL GRUP MUNICIPAL DE CEC-CPC 

 
L’esmena, és rebutjada pels assistents. 
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Vots a favor: 
 

Grup Municipal d’ICV-EUiA-EP-E, senyors Arnau Funes Romero i Sergio 

Gómez Márquez. 
 

Grup Municipal de CEC-CPC, senyors/es Vidal Aragonés Chicharro, Angel 

Camacho Hervás, Maria Carmen López Álvarez i Maria Josefa Ruiz Tienda. 
 

Vots en contra: 

 

Grup Municipal del PP, senyors Daniel Serrano Coronado i Manuel Casado 

Ruiz. 
 

Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Raquel Albiol i Gilabert i Francesc 

Sánchez i García. 
 

Grup Municipal de C’s, senyor/a Anna Clara Martínez Fernández i Daniel 

Martínez Rodríguez. 
 

Grup Municipal del PSC-CP, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Emilia 

Briones Matamales, Manuel Ceballos Morillo, Maria de las Mercedes 
Fernández García, Sergio Fernández Mesa, Rocio García Pérez, Antonio 
Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, José Manuel Parrado Cascajosa, 
Montserrat Pérez Lancho i Enrique Vanacloy Valiente. 
 
VOTACIÓ DE L’ESMENA NÚM. 4 DEL GRUP MUNICIPAL DE CEC-CPC 

 
L’esmena és rebutjada pels assistents. 
 

Vots a favor: 
 

Grup Municipal d’ICV-EUiA-EP-E, senyors Arnau Funes Romero i Sergio 

Gómez Márquez. 
 

Grup Municipal de CEC-CPC, senyors/es Vidal Aragonés Chicharro, Angel 

Camacho Hervás, Maria Carmen López Álvarez i Maria Josefa Ruiz Tienda. 
 

Vots en contra: 

 

Grup Municipal del PP, senyors Daniel Serrano Coronado i Manuel Casado 

Ruiz. 
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Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Raquel Albiol i Gilabert i Francesc 

Sánchez i García. 
 

Grup Municipal de C’s, senyor/a Anna Clara Martínez Fernández i Daniel 

Martínez Rodríguez. 
 

Grup Municipal del PSC-CP, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Emilia 

Briones Matamales, Manuel Ceballos Morillo, Maria de las Mercedes 
Fernández García, Sergio Fernández Mesa, Rocio García Pérez, Antonio 
Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, José Manuel Parrado Cascajosa, 
Montserrat Pérez Lancho i Enrique Vanacloy Valiente. 
 
 
VOTACIÓ DE L’ESMENA NÚM. 5 DEL GRUP MUNICIPAL DE CEC-CPC 

 
L’esmena és rebutjada pels assistents. 
 

Vots a favor: 
 

Grup Municipal d’ICV-EUiA-EP-E, senyors Arnau Funes Romero i Sergio 

Gómez Márquez. 
 

Grup Municipal de CEC-CPC, senyors/es Vidal Aragonés Chicharro, Angel 

Camacho Hervás, Maria Carmen López Álvarez i Maria Josefa Ruiz Tienda. 
 

Vots en contra: 

 

Grup Municipal del PP, senyors Daniel Serrano Coronado i Manuel Casado 

Ruiz. 
 

Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Raquel Albiol i Gilabert i Francesc 

Sánchez i García. 
 

Grup Municipal de C’s, senyor/a Anna Clara Martínez Fernández i Daniel 

Martínez Rodríguez. 
 

Grup Municipal del PSC-CP, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Emilia 

Briones Matamales, Manuel Ceballos Morillo, Maria de las Mercedes 
Fernández García, Sergio Fernández Mesa, Rocio García Pérez, Antonio 
Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, José Manuel Parrado Cascajosa, 
Montserrat Pérez Lancho i Enrique Vanacloy Valiente. 
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VOTACIÓ DE L’ESMENA NÚM. 6 DEL GRUP MUNICIPAL DE CEC-CPC 

 
L’esmena és rebutjada pels assistents. 
 

Vots a favor: 
 

Grup Municipal d’ICV-EUiA-EP-E, senyors Arnau Funes Romero i Sergio 

Gómez Márquez. 
 

Grup Municipal de CEC-CPC, senyors/es Vidal Aragonés Chicharro, Angel 

Camacho Hervás, Maria Carmen López Álvarez i Maria Josefa Ruiz Tienda. 
 

Vots en contra: 

 

Grup Municipal del PP, senyors Daniel Serrano Coronado i Manuel Casado 

Ruiz. 
 

Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Raquel Albiol i Gilabert i Francesc 

Sánchez i García. 
 

Grup Municipal de C’s, senyor/a Anna Clara Martínez Fernández i Daniel 

Martínez Rodríguez. 
 

Grup Municipal del PSC-CP, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Emilia 

Briones Matamales, Manuel Ceballos Morillo, Maria de las Mercedes 
Fernández García, Sergio Fernández Mesa, Rocio García Pérez, Antonio 
Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, José Manuel Parrado Cascajosa, 
Montserrat Pérez Lancho i Enrique Vanacloy Valiente. 
 
 
VOTACIÓ DE L’ESMENA NÚM. 7 DEL GRUP MUNICIPAL DE CEC-CPC 

 
L’esmena és rebutjada pels assistents. 
 

Vots a favor: 
 

Grup Municipal d’ICV-EUiA-EP-E, senyors Arnau Funes Romero i Sergio 

Gómez Márquez. 
 

Grup Municipal de CEC-CPC, senyors/es Vidal Aragonés Chicharro, Angel 

Camacho Hervás, Maria Carmen López Álvarez i Maria Josefa Ruiz Tienda. 
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Vots en contra: 

 

Grup Municipal del PP, senyors Daniel Serrano Coronado i Manuel Casado 

Ruiz. 
 

Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Raquel Albiol i Gilabert i Francesc 

Sánchez i García. 
 

Grup Municipal de C’s, senyor/a Anna Clara Martínez Fernández i Daniel 

Martínez Rodríguez. 
 

Grup Municipal del PSC-CP, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Emilia 

Briones Matamales, Manuel Ceballos Morillo, Maria de las Mercedes 
Fernández García, Sergio Fernández Mesa, Rocio García Pérez, Antonio 
Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, José Manuel Parrado Cascajosa, 
Montserrat Pérez Lancho i Enrique Vanacloy Valiente. 
 
 
VOTACIÓ DE L’ESMENA NÚM. 8 DEL GRUP MUNICIPAL DE C’s 

 
L’esmena és rebutjada pels assistents. 
 

Vots a favor: 
 

Grup Municipal de C’s, senyor/a Anna Clara Martínez Fernández i Daniel 

Martínez Rodríguez. 
 

Grup Municipal de CEC-CPC, senyors/es Vidal Aragonés Chicharro, Angel 

Camacho Hervás, Maria Carmen López Álvarez i Maria Josefa Ruiz Tienda. 
 

Vots en contra: 

 

Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Raquel Albiol i Gilabert i Francesc 

Sánchez i García. 
 

Grup Municipal del PSC-CP, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Emilia 

Briones Matamales, Manuel Ceballos Morillo, Maria de las Mercedes 
Fernández García, Sergio Fernández Mesa, Rocio García Pérez, Antonio 
Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, José Manuel Parrado Cascajosa, 
Montserrat Pérez Lancho i Enrique Vanacloy Valiente. 
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Abstenció: 

 

Grup Municipal del PP, senyors Daniel Serrano Coronado i Manuel Casado 

Ruiz. 
 

Grup Municipal d’ICV-EUiA-EP-E, senyors Arnau Funes Romero i Sergio 

Gómez Márquez. 
 
 
 
VOTACIÓ DE L’ESMENA NÚM. 9 DEL GRUP MUNICIPAL DE C’s 

 
L’esmena és rebutjada pels assistents. 
 

Vots a favor: 
 

Grup Municipal de C’s, senyor/a Anna Clara Martínez Fernández i Daniel 

Martínez Rodríguez. 
 

Grup Municipal de CEC-CPC, senyors/es Vidal Aragonés Chicharro, Angel 

Camacho Hervás, Maria Carmen López Álvarez i Maria Josefa Ruiz Tienda. 
 

Vots en contra: 

 

Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Raquel Albiol i Gilabert i Francesc 

Sánchez i García. 
 

Grup Municipal del PSC-CP, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Emilia 

Briones Matamales, Manuel Ceballos Morillo, Maria de las Mercedes 
Fernández García, Sergio Fernández Mesa, Rocio García Pérez, Antonio 
Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, José Manuel Parrado Cascajosa, 
Montserrat Pérez Lancho i Enrique Vanacloy Valiente. 
 

Abstenció: 

 

Grup Municipal del PP, senyors Daniel Serrano Coronado i Manuel Casado 

Ruiz. 
 

Grup Municipal d’ICV-EUiA-EP-E, senyors Arnau Funes Romero i Sergio 

Gómez Márquez. 
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VOTACIÓ DE L’ESMENA NÚM. 10 DEL GRUP MUNICIPAL DE C’s 

 
L’esmena és rebutjada pels assistents. 
 

Vots a favor: 
 

Grup Municipal de C’s, senyor/a Anna Clara Martínez Fernández i Daniel 

Martínez Rodríguez. 
 

Vots en contra: 

 

Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Raquel Albiol i Gilabert i Francesc 

Sánchez i García. 
 

Grup Municipal del PSC-CP, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Emilia 

Briones Matamales, Manuel Ceballos Morillo, Maria de las Mercedes 
Fernández García, Sergio Fernández Mesa, Rocio García Pérez, Antonio 
Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, José Manuel Parrado Cascajosa, 
Montserrat Pérez Lancho i Enrique Vanacloy Valiente. 
 

Abstenció: 

 

Grup Municipal del PP, senyors Daniel Serrano Coronado i Manuel Casado 

Ruiz. 
 

Grup Municipal d’ICV-EUiA-EP-E, senyors Arnau Funes Romero i Sergio 

Gómez Márquez. 
 

Grup Municipal de CEC-CPC, senyors/es Vidal Aragonés Chicharro, Angel 

Camacho Hervás, Maria Carmen López Álvarez i Maria Josefa Ruiz Tienda. 
 
 
VOTACIÓ DE L’ESMENA NÚM. 11 DEL GRUP MUNICIPAL DE C’s 

 
L’esmena és rebutjada pels assistents. 
 

Vots a favor: 
 

Grup Municipal de C’s, senyor/a Anna Clara Martínez Fernández i Daniel 

Martínez Rodríguez. 
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Vots en contra: 

 

Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Raquel Albiol i Gilabert i Francesc 

Sánchez i García. 
 

Grup Municipal de CEC-CPC, senyors/es Vidal Aragonés Chicharro, Angel 

Camacho Hervás, Maria Carmen López Álvarez i Maria Josefa Ruiz Tienda. 
 

Grup Municipal del PSC-CP, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Emilia 

Briones Matamales, Manuel Ceballos Morillo, Maria de las Mercedes 
Fernández García, Sergio Fernández Mesa, Rocio García Pérez, Antonio 
Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, José Manuel Parrado Cascajosa, 
Montserrat Pérez Lancho i Enrique Vanacloy Valiente. 
 

Abstenció: 

 

Grup Municipal del PP, senyors Daniel Serrano Coronado i Manuel Casado 

Ruiz. 
 

Grup Municipal d’ICV-EUiA-EP-E, senyors Arnau Funes Romero i Sergio 

Gómez Márquez. 
 
 
 
VOTACIÓ DE LA MOCIÓ 

 
Sotmesa a votació la Moció és rebutjada pels assistents. 
 

Vots a favor: 
 

Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Raquel Albiol i Gilabert i Francesc 

Sánchez i García. 
 

Vots en contra: 

 

Grup Municipal d’ICV-EUiA-EP-E, senyors Arnau Funes Romero i Sergio 

Gómez Márquez. 
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Grup Municipal del PSC-CP, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Emilia 

Briones Matamales, Manuel Ceballos Morillo, Maria de las Mercedes 
Fernández García, Sergio Fernández Mesa, Rocio García Pérez, Antonio 
Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, José Manuel Parrado Cascajosa, 
Montserrat Pérez Lancho i Enrique Vanacloy Valiente. 
 

Abstenció: 

 

Grup Municipal del PP, senyors Daniel Serrano Coronado i Manuel Casado 

Ruiz. 
 

Grup Municipal de C’s, senyor/a Anna Clara Martínez Fernández i Daniel 

Martínez Rodríguez. 
 

Grup Municipal de CEC-CPC, senyors/es Vidal Aragonés Chicharro, Angel 

Camacho Hervás, Maria Carmen López Álvarez i Maria Josefa Ruiz Tienda. 
 
 
 
QUARTA.- MOCIÓ DEL GRUP POLÍTIC MUNICIPAL DEL PP, PER A LA 
IMPLANTACIÓ DE ZONA VERDA RESIDENCIAL GRATUÏTA AL PEDRÓ. 

Moció  del   PP,  per  a  la 

Implantació     de     zona 
verda residencial gratuïta 
al Pedró. 

MOCIÓ 
 
Per part del Portaveu del Grup Municipal del PP, senyor Daniel Serrano 
Coronado, s’ha presentat la present moció que una vegada traduïda a la 
llengua catalana, resta com segueix: 
... 
 
La limitació de l’estacionament a través de parquímetres és una estratègia per a 
controlar els aparcaments que es porta implantant a la nostra ciutat des de fa molt 
de temps. 
 
La seva posada en funcionament mai ha sigut pacífica i la seva implantació continua 
sent polèmica a dia d’avui. Els veïns veuen amb reticència haver de pagar per 
estacionar en carrers on històricament mai han hagut que fer-ho, i només s’han de 
repassar les hemeroteques per a trobar infinitat de queixes en aquest sentit. 
 
A Cornellà l’estacionament limitat en zona pública a través de parquímetre només es 
troba en una sola modalitat, la zona blava, l’objectiu del qual hauria de ser el de 
facilitar l’accés a zones comercials o administratives promovent la rotació de 
l’estacionament en aquestes zones. 
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No obstant, a la nostra ciutat es prescindeix de la zona verda que, al nostre parer, 
prioritza l’estacionament en determinades zones als residents; i encara que pot ser 
usada pels no residents, aquests només poden estacionar gratuïtament amb un 
horari molt limitat. 
 
Un dels exemples més evidents a la nostra ciutat on trobem problemàtica greu 
d’aparcament és al barri del Pedró, on és conegut per tots l’enorme dificultat que 
existeix per a trobar aparcament a la zona. I a més, aquesta circumstància ve 
agreujada per la situació generada al barri confrontant de Las Planas de Sant Joan 
Despí, degut especialment a l’existència de zona verda de pagament en aquesta àrea, 
que empeny als conductors a aparcar de forma gratuïta al Pedró. 
 
No hi ha dubte, que aquesta situació genera unes molèsties que poden veure’s 
fàcilment reduïdes amb la implantació de zona verda residencial gratuïta al Barri del 
Pedró, ja que si bé la limitació d’espai físic per a aparcar no és un tema a resoldre 
fàcilment, si ho és implementar mesures gratuïtes de prioritat d’aparcament per als 
veïns d’aquest barri. 
 
La implantació de la Zona verda residencial gratuïta va ser un compromís electoral 
que vam adquirir amb els veïns del Pedró al nostre programa electoral, per ser una 
reivindicació justa, proporcional i adequada, que servirà, almenys, per a alleugerir 
parcialment un problema real que existeix, motiu pel qual plantegem la present 
moció. 
 
Per tot l’exposat, presentem a aquest Ple la següent Moció a fi d’adoptar els 
següents: 
 

ACORDS 
 
Únic.- Que s’adoptin les mesures oportunes per a la implantació de Zona Verda 
Residencial Gratuïta al Barri del Pedró. 

... 
 
 
PRESENTACIÓ D’ESMENES 

 
Esmenes presentades pel Grup municipal del Partit dels Socialistes de 
Catalunya-Candidatura de Progrés (PSC-CP) 
 

 Esmena núm. 1 presentada pel Grup Municipal del PSC-CP amb registre 
d’entrada 2932. (Traduïda a la llengua catalana): 
... 
 
Esmena al títol de la Moció: Suprimir “gratuïta” 
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Modificació a l’exposició de motius: 
 
Modificar el penúltim paràgraf substituint-lo pel següent redactat: 
 
“Aquesta situació genera unes molèsties que poden veure’s fàcilment reduïdes amb la 
implantació de zona verda residencial al barri del Pedró. Tal i com es va informar a la 
Comissió Informativa aquesta mesura s’ha estudiat i consensuat amb els veïns, i 
finalment, s’ha decidit implantar mesures de prioritat d’aparcament en aquest barri, 
el cost del qual serà de 1,5 euros anual, com es va aprovar a l’Ordenança fiscal 
corresponent” 
 
Suprimir l’últim paràgraf en la seva totalitat: “La implantació de la Zona verda ...” 
 
Modificar a l’acord: Suprimir “gratuïta” 

... 
 
 
VOTACIÓ DE L’ESMENA NÚM. 1 DEL GRUP MUNICIPAL DEL PSC-CP 

 
L’esmena és aprovada per majoria absoluta dels assistents. 
 

Vots a favor: 
 

Grup Municipal del PP, senyors Daniel Serrano Coronado i Manuel Casado 

Ruiz. 
 

Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Raquel Albiol i Gilabert i Francesc 

Sánchez i García. 
 

Grup Municipal de C’s, senyor/a Anna Clara Martínez Fernández i Daniel 

Martínez Rodríguez. 
 

Grup Municipal del PSC-CP, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Emilia 

Briones Matamales, Manuel Ceballos Morillo, Maria de las Mercedes 
Fernández García, Sergio Fernández Mesa, Rocio García Pérez, Antonio 
Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, José Manuel Parrado Cascajosa, 
Montserrat Pérez Lancho i Enrique Vanacloy Valiente. 
 

Abstenció: 

 

Grup Municipal d’ICV-EUiA-EP-E, senyors Arnau Funes Romero i Sergio 

Gómez Márquez. 
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Grup Municipal de CEC-CPC, senyors/es Vidal Aragonés Chicharro, Angel 

Camacho Hervás, Maria Carmen López Álvarez i Maria Josefa Ruiz Tienda. 
 
 
 
MOCIÓ RESULTANT 

... 
 
La limitació de l’estacionament a través de parquímetres és una estratègia per a 
controlar els aparcaments que es porta implantant a la nostra ciutat des de fa molt 
de temps. 
 
La seva posada en funcionament mai ha sigut pacífica i la seva implantació continua 
sent polèmica a dia d’avui. Els veïns veuen amb reticència haver de pagar per 
estacionar en carrers on històricament mai han hagut que fer-ho, i només s’han de 
repassar les hemeroteques per a trobar infinitat de queixes en aquest sentit. 
 
A Cornellà l’estacionament limitat en zona pública a través de parquímetre només es 
troba en una sola modalitat, la zona blava, l’objectiu del qual hauria de ser el de 
facilitar l’accés a zones comercials o administratives promovent la rotació de 
l’estacionament en aquestes zones. 
 
No obstant, a la nostra ciutat es prescindeix de la zona verda que, al nostre parer, 
prioritza l’estacionament en determinades zones als residents; i encara que pot ser 
usada pels no residents, aquests només poden estacionar gratuïtament amb un 
horari molt limitat. 
 
Un dels exemples més evidents a la nostra ciutat on trobem problemàtica greu 
d’aparcament és al barri del Pedró, on és conegut per tots l’enorme dificultat que 
existeix per a trobar aparcament a la zona. I a més, aquesta circumstància ve 
agreujada per la situació generada al barri confrontant de Las Planas de Sant Joan 
Despí, degut especialment a l’existència de zona verda de pagament en aquesta àrea, 
que empeny als conductors a aparcar de forma gratuïta al Pedró. 
 
Aquesta situació genera unes molèsties que poden veure’s fàcilment reduïdes amb la 
implantació de zona verda residencial al barri del Pedró. Tal i com es va informar a la 
Comissió Informativa aquesta mesura s’ha estudiat i consensuat amb els veïns, i 
finalment, s’ha decidit implantar mesures de prioritat d’aparcament en aquest barri, 
el cost del qual serà de 1,5 euros anual, com es va aprovar a l’Ordenança fiscal 
corresponent. 
 
Per tot l’exposat, presentem a aquest Ple la següent Moció a fi d’adoptar els 
següents: 
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ACORDS 
 
Únic.- Que s’adoptin les mesures oportunes per a la implantació de Zona Verda 
Residencial al Barri del Pedró. 

... 
 
 
 
VOTACIÓ DE LA MOCIÓ RESULTANT 

 
 
Sotmesa a votació la Moció és aprovada per majoria absoluta dels assistents. 
 

Vots a favor: 
 

Grup Municipal del PP, senyors Daniel Serrano Coronado i Manuel Casado 

Ruiz. 
 

Grup Municipal d’ERC-AM, senyor/a Raquel Albiol i Gilabert i Francesc 

Sánchez i García. 
 

Grup Municipal de C’s, senyor/a Anna Clara Martínez Fernández i Daniel 

Martínez Rodríguez. 
 

Grup Municipal del PSC-CP, senyors/es Antonio Balmón Arévalo, Emilia 

Briones Matamales, Manuel Ceballos Morillo, Maria de las Mercedes 
Fernández García, Sergio Fernández Mesa, Rocio García Pérez, Antonio 
Martínez Flor, Aurora Mendo Sánchez, José Manuel Parrado Cascajosa, 
Montserrat Pérez Lancho i Enrique Vanacloy Valiente. 
 

Abstenció: 

 

Grup Municipal d’ICV-EUiA-EP-E, senyors Arnau Funes Romero i Sergio 

Gómez Márquez. 
 

Grup Municipal de CEC-CPC, senyors/es Vidal Aragonés Chicharro, Angel 

Camacho Hervás, Maria Carmen López Álvarez i Maria Josefa Ruiz Tienda. 
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CINQUÈ.- PRECS I PREGUNTES 
Precs i preguntes. 

 
Precs i preguntes formulats pel Grup municipal del Partit Popular (PP) 
 

 Per part del senyor Daniel Serrano Coronado, Portaveu del Grup Municipal 
del PP, s’ha presentat el present prec, que una vegada traduït a la llengua 
catalana, resta com segueix: 
... 
 
Amb la finalitat de continuar millorant el projecte de connexió de les parts nord i sud 
de la ciutat a l’àmbit del viaducte de Renfe iniciat ja a l’any 2000, amb la signatura 
d’un protocol de col·laboració per a la integració del ferrocarril al seu pas pel municipi 
entre el Ministeri de Foment del Govern del Partit Popular i l’Ajuntament de Cornellà i 
possibilitar la mobilitat de vianants i ciclistes en passos “naturals” entenent per tal els 
que es realitzen de manera espontània i còmode. 
 
Que anant a GoogleMaps (vista juny 2014) fa bona la dita aquella de que “una 
imatge val més que mil paraules” (sense entrar en valoracions de l’acció dels 
vianants). 
 

 
 
 
Per aquest motiu, el Grup Municipal del Partit Popular prega: 
 
Estudiar la viabilitat i, en el cas de que sigui factible, l’execució de la implantació d’un 
pas de vianants (foto 1) i connectar el carril-bici existent a l’avinguda Salvador 
Allende amb el també existent a la carretera d’Esplugues (foto 2). 
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Foto 1 
 

 
 
 
Foto 2 
 

 
... 
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 Per part del senyor Daniel Serrano Coronado, Portaveu del Grup Municipal 
del PP, s’ha presentat el present prec, que una vegada traduït a la llengua 
catalana, resta com segueix: 
... 
 
A través de diferents veïns del Barri Riera, en la seva condició de pares o avis, ens han 
fet arribar la necessitat de canviar el paviment del Parc infantil de la Plaça de la 
Sardana per un de cautxú a peu de les instal·lacions recreatives per als nens. 
 
Com és sabut, aquest parc reuneix a les tardes a gran quantitat de nens a la sortida 
del CEIP l’Areny, els quals, mentre gaudeixen d’una estona de diversió en les 
instal·lacions del parc, sovint pateixen ferides com a conseqüència de les caigudes que 
s’ocasionen mentre juguen. 
 
Entenem que aquesta circumstància podria reduir-se substancialment amb la 
substitució del paviment del Parc infantil de la Plaça de la Sardana per un de cautxú a 
peu de les instal·lacions recreatives per als nens, motiu pel qual el Grup Municipal del 
Partit Popular prega s’estudiï aquesta possibilitat. 

... 
 
 

 Per part del senyor Daniel Serrano Coronado, Portaveu del Grup Municipal 
del PP, s’ha presentat la present pregunta, que una vegada traduïda a la 
llengua catalana, resta com segueix: 
... 
 
El passat dimecres 13 de gener es va portar a terme una operació policial per part 
dels Mossos d’Esquadra a primera hora de la matinada al carrer Lepanto o voltants, 
en la què es van practicar detencions. 
 
En aquest sentit, ens és d’interès conèixer: 
 
Primer.- Quin va ser el motiu de la intervenció policial i de què s’acusa als detinguts. 
 
Segon.- En aquesta mena d’operacions policials, quins criteris o protocol d’actuació es 
porten a terme i quin és el paper de la Guàrdia Urbana de Cornellà en cas de que es 
sol·liciti. 
 
Tercer.- Si a l’actuació policial del passat 13 de gener es va sol·licitar també algun 
tipus d’intervenció de la Guàrdia Urbana, i en cas afirmatiu, quin va ser el seu paper. 

... 
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Precs i preguntes formulats pel Grup municipal d’Esquerra Republicana de 
Catalunya - Acord Municipal (ERC-AM) 
 

 Per part del senyor Francesc Sànchez i Garcia, Regidor del Grup Municipal 
d’ERC-AM, s’han presentat verbalment dos precs i dues preguntes: 
 
Primer prec 

... 
 
El passat mes d’octubre una usuària va agredir una assistenta social del Centre Social 
de la Gavarra, sense que els pocs protocols actuals existents s’activessin. 
 
És necessari que es realitzi, amb la màxima celeritat, per la seguretat dels 
treballadors i treballadores i per evitar que es torni a produir un cas com aquest, un 
protocol d’actuació i seguretat amb la màxima celeritat. 
 
Preguem que es realitzi amb urgència aquest protocol. 

... 
 
 
Segon prec 

... 
 
Companys d’Esquerra de la Comarca s’han reunit amb el Comitè d’Empresa de 
Montbus i aquests ens van traslladar una queixa referent a la salut laboral. Les 
bandes reductores de velocitat, altrament anomenats badens, els hi causen greus 
problemes d’esquena. 
 
Quan un vehicle franqueja aquest element provoca un sotrac. Aquest sotrac amb la 
mobilitat habitual privada no suposa un problema, però per a vehicles de grans 
dimensions, transport públic i amb un recorregut reiteratiu en zones de bandes 
reductores instal·lades, té un impacte directe als i les conductores d’autobusos. 
 
Aquest fet comporta un risc que al nostre entendre no és admissible donat que 
existeixen alternatives igual d’efectives i a la vegada innòcues per a la salut dels 
conductor d’autobusos i, en general, per totes les persones passatgeres. 
 
Per això preguem que en els nous elements que s’hagin d’instal·lar a Cornellà per fer 
reduir la velocitat dels vehicles motoritzats, davant d’un pas de vianants o per altres 
motius que es creguin oportuns, no siguin bandes reductores sinó el que s’anomenen 
o es coneixen com coixins berlinesos. És a dir, uns elements que fan reduir la velocitat 
dels cotxes, però que en canvi els autobusos els superen entre les rodes gràcies a la 
seva amplada superior evitant així els sotracs i el risc de caigudes als usuaris de 
l’interior i greus problemes d’esquena als conductors, desprès de passar-hi moltes 
vegades. 

... 
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 Per part del senyor Francesc Sànchez i Garcia, Regidor del Grup Municipal 
d’ERC-AM, s’han presentat verbalment dues preguntes: 
 
Primera pregunta 

... 
 
Per desgràcia ens trobem amb el tancament de la planta d’ALSTOM i del derivat 
acomiadament dels 68 treballadors i treballadores de la planta. 
 
Quines gestions s’estan fent per evitar l’impacte negatiu de la pèrdua de llocs de 
treball per part de l’Ajuntament. 

... 
 
 
Contestació a la pregunta pel senyor Alcalde: 
... 
 

En relació a la pregunta, no és Alstom sinó és General Elèctric, perquè 
l’empresa ja no es diu Alstom. 
 
A iniciativa d’aquesta Alcaldia ens vam reunir, ràpidament, els responsables 
d’Europa, de Comissions Obreres i d’UGT, el Comitè d’Empreses d’aquí de 
Cornellà, els responsables dels sindicats a nivell comarcal. Vam tractar la 
qüestió. Ens van demanar que ho féssim amb calma, que encara no tenien clar 
quina seria la dimensió, perquè no és tant sols el centre de Cornellà, sinó altres 
centres a nivell europeu que estan afectats. I varem quedar que jo faria una 
gestió davant la Conselleria d’Empresa, que he fet, però que encara no he 
tingut tornada ni resposta.  
 
I hem quedat emplaçats, que evidentment, una Moció portarem. Però més 
enllà d’una Moció que és una declaració, que està bé, també podem actuar 
igual que en altres tipus de conflictes d’aquestes característiques. I aquí vam 
quedar. 

... 
 
 
Segona pregunta 

... 
 
Quins projectes estan previstos demanar a les Meses de concertació de la Diputació. 

... 
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Precs i preguntes formulats pel Grup municipal de Ciutadans – Partit de la 
Ciutadania (C’s) 
 

 Per part de la senyora Anna-Clara Martínez Fernández, Regidora del Grup 
Municipal de C’s, s’han presentat verbalment dos precs, que una vegada 
traduïts a la llengua catalana resten com segueix: 
 
Primer prec 

... 
 
Desprès de les queixes de molts dels veïns i veïnes d’aquella zona, hem observat que 
les tanques del pipi-can del barri Riera, darrera el Camp de l’Espanyol, es troben 
massa baixes. Fet que provoca que els gossos les puguin saltar amb facilitat. 
 
Preguem que les actuals siguin substituïdes per unes altres més altes. 

... 
 
Segon prec 

... 
 
En vista d’alguns lamentables contratemps que han sofert alguns dels nostres veïns i 
veïnes a la confluència dels carrers Marià Benlliure i Josep Torres i Bages, hem 
observat que allí hi ha una part de l’empedrat que es troba en mal estat. El que ha 
provocat entrebancs i caigudes als vianants. 
 
Preguem per tant, sigui reparat el més aviat possible 

... 
 
 

 Per part del senyor Daniel Martínez Rodríguez, Regidor del Grup Municipal 
de C’s, s’han presentat verbalment dues preguntes, que una vegada 
traduïdes a la llengua catalana resten com segueix: 
 
Primer pregunta 

... 
 
Veïns del barri de Riera ens han fet arribar la queixa del gran volum de brutícia als 
carrers del barri els dies de partit de futbol.  
 
Té l’Ajuntament cap mesura pensada per pal·liar aquesta situació? 

... 
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Segona pregunta 

... 
 
A l’avinguda del parc del Can Mercader a l’alçada del parc, hi ha un arbre en mal 
estat. Només queda part del tronc en forma d’asta i representa una perillositat per 
vianants i ciclistes que passen per la zona. 
 
Volíem saber si actuaran els serveis de l’Ajuntament per reparar-ho. 

... 
 
 
 
I no havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a indicació de la 
Presidència, quan són les vint-i-una hores i trenta-cinc minuts, de la qual 
s’estén la present acta, que és signada per l’Alcalde-President, juntament amb 
mi, la Secretària General, que ho certifico. 
 
Aquesta acta està complementada pel document de vídeo adjunt, que es 
troba degudament signat per aquesta Secretària, en el qual figuren totes les 
deliberacions i intervencions de la sessió. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Diligència: Per a fer constar que el present document correspon a l’acta de la sessió celebrada pel 
Ple en data 28 de gener de 2016, la qual ha estat aprovada en data 25 de febrer i ha estat 
transcrita íntegrament al llibre d’actes. 
 
Cornellà de Llobregat, 26 de febrer de 2016. 
 
 
 
 
 

LA SECRETÀRIA GENERAL 
Carmen Alonso Higuera 
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